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Süper FenerS

ATİLA BARTIN

Aziz Yıldırım Fenerbahçe’de
futbol oynamış eski futbol-
cularla beraber olup on-
larla top oynar ve yemek
yerdi. Başkanlığı döneminde
inanılmaz derece de çok
önemli tesisler yaptı.

Ali Koç, Aziz Yıldırım döne-
minde kulüpte 6 yıl görev
yöneticilik yaptı. Ama bu
avantajını iyi kullanamadı.

Ali Bey geldiği zaman danış-
man ekibi yoktu, yönetim ku-
rulunda camiayı tanıyan
insanlar yoktu, yönetim ku-
ruluna neden bir veya iki
tane futboldan anlayan yö-
netici alınmaz.

Yapılan transferlerin bir
kaçı dışında hepsi hatalı-
dır. Öncelikle forvet gör-
evini yapan oyuncun yok bir
dünya yıldızın yok. Fener-
bahçe’de kalite çok düştü.
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Aziz Yıldırım ve Ali Koç bir araya gelseydi 
Fenerbahçe’yi

kimse tutamazdı 
Genç jenerasyonun yorumcu ve spor yazarı olarak

tanıdığı aslında Türk futbolunda birçok ilki yaşayan
bir isim Engin Verel. 70’li yılların sonunda Türki-

ye’den yetişip Avrupa’da 3 büyük takımda oynayan,
son dönemlerde Türk yıldızların başarısıyla gün-

demde olan Lille’in formasını giyerken taraftarın sev-
gilisi olmayı başarmış olan  Engin Verel günümüzde
Türkiye Futbol Vakfı’nın başkanlığını da yürütüyor. 

Süper FenerSüper Fener

Türkiye’de fuTbolcu yeTişmemesinin 
en büyük sebebi mahalle fuTbolunun olmayışıdır. 
n Vakit ayırdığınız için teşekkürler. Öncelikle geç-
mişe bir yolculuk yapalım ve topla ilk buluşmandan
başlayalım.utbola nasıl başladın?
n Futbola 12 yaşlarında Samatya’da mahalle aralarında
bulunan toprak arsalarda oynayarak başladık. Ama bizim
amacımız futbolcu olmak değildi. Oyun olsun diye oynar-
dık. Arkadaşlarımızın bazıları misket, çelik çomak, topaç
oynard. Bizde top oynar aramızda maç yapardık.

Sonraları eniştemin kardeşi vardı. Benden daha bü-
yüklerdi onlarla oynamaya başladım. Küçük yaşta bü-

yüklerle oynamak benim için bir avantajdı. Ben onlardan
daha hızlı ve çevik olduğumdan bana kızıp tekme dahi
atıyorlardı. Benim genç yaşta futbola başlamam da bun-
dandır. Önemli bir şey daha söyleyeyim Türkiye’de fut-
bolcu yetişmemesinin en büyük sebebi mahalle
futbolunun olmayışıdır.   O toprak sahalarda bilinçsiz ola-
rak top tekniğini artırabiliyorsun. 
n İlk oynadığın kulüp ve sonraları?
n Bizim dönemimizde kafa toplarına çıkan futbolcu yoktu
nedeni topun yağmur, çamur gibi etkenlerden dolayı ağır
olmasıdır. O dönemlerde ben Davutpaşa Genç Takı-
mı’nda oynuyordum. Mahallede topu zengin çocuğu ge-
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tirirdi, onu oynatalım diye. Annesi babası çağırınca da
topu alır giderdi maç orada biterdi. 
Biz Çukurbostan’da mahalle takımları kurar aramızda
formalı olarak mahalle maçları yapardık. Her mahallenin
bir takımı vardı. Büyük takımlarda bizleri izler oradan fut-
bolcu alırlardı. Dayımın Yıldırımspor diye bir takımı vardı
özel seyircisi bile olan bir takımdı. Bana “Seni bizim ta-
kımda oynatacağım” dedi, ben de gittim heyecanla bek-
lerken baktım 11’de ben yokum. Şok oldum “Neden ben
yokum’ dedim, “çünkü sen daha küçüksün” dedi. Ben bu
duruma çok kızdım dayıma “Senin takımla haftaya bir
maç yapalım” dedim,kabul etti ve Yıldırımspor’u 2-1 yen-
dik. Gollerden birini de ben attım. Ondan sonra beni Da-
vutpaşa transfer etti. Genç takıma aldılar o zaman 14
yaşındaydım. Sonrada A takıma geçtim orada 1.5 yıl oy-
nadım. Beşiktaş beni çok istedi mali durumundan dolayı

alamadılar.
Biz genç milli takımla yurt dışına turnuvaya gitmiştik,

Fahri Somer milli takım sorumlusuydu, dönüşte beni ba-
bamla Fahri bey alanda karşılamak için beklerken Faruk
Ilgaz oraya geliyor. Fahri bey benden bahsediyor Engin
Verel diye bir oyuncu var diyor, Faruk Ilgaz da “Evet bi-
liyorum babası bizden 200.000 lira istedi,  bizde onun
gibi çok oyuncu var” diyor. Babam da orada şaşırıyor
çünkü böyle bir şey yok. 

Beni Galatasaray istiyor. Tam o günlerde benim için
de çok önemi olan bir maçımız var. Şeref Stadı’nda İz-
mirdemirspor ile oynuyoruz maç saat 12.00’de tam öğlen
sıcağında, enteresanlık iki takımda küme düşmemek için
oynuyor. Biz o maçı benim 86. dakikada attığım golle ka-
zanarak küme düşmekten kurtulduk. Erol Aktuğ yöneti-
cimiz beni teknesi ile Galatasaray’a götürdü ve beni

Galatasaraylı yaptı. İlginç Galata-
saray’dan Faruk Ilgaz’ın 200 bin
lafına istinaden bizde GS dan 200
bin istedik ve aldık sene 1973.
Fakat GS’da verilen sözlerin hiç
birini yerine getirmediler 16.5 ya-
şındaydım amatör olarak genç ta-
kımdan A takıma geçtim. A
takımda oynadığım dönemde de
sözler tutulmadığından GS’dan
ayrıldım.
n Fenerbahçe’ye nasıl geldin?
n O zaman Emin Cankurtaran
Fenerbahçe’nin başkanıydı. Bizde
ailece Fenerbahçeliydik, 1975’de
bir milyon elli bin lira transfer üc-
retiyle  Fenerbahçe’ye transfer
oldum. 

Süper FenerS

1975-76 Sezonu Fenerbahçe- 
Ayaktakiler: Adil Eriç, Zafer
Göncüler, Alpaslan Eratlı, Emin
İlhan, Ömer Kaner, Rahmetli Yıl-
maz Şen.
Oturanlar: Osman Arpacıoğlu,
Engin Verel, Raşit Karasu,Ender
Konca, Cemil Turan.
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Süper FenerS
Türkiye’de doğan bir fuTbolcu olarak 
yurTdışında şampiyonluk yaşayan 
ilk isim oldum.
Sonrasın da 1979’da Almanya’ya Hertha Berlin’e git-

tim 4 sene oynadım. Sonra Anderleth’e transfer oldum.
Berlin’de eşimle evlendim Türkiye’de doğan ilk futbolcu
olarak Anderleth ile şampiyonluk yaşadım. Eşim oğluma
Belçika’da Brüksel’de hamile kaldı. Can Fransa’da
doğdu iki sene Lille’de oynadım sonra Türkiye’ye dön-
düm. Fenerbahçe’de Ali Şen başkandı beni transfer etti.
1987’de Fenerbahçe’de jübilemi yaptım ve futbolu bırak-
tım.
n Fenerbahçe’de oynamak nasıl bir duygu, kimlerle
birlikte formayı terlettiniz?
n Ben 33-34 yaşlarında futbolu bıraktım. Benim şöyle bir
düşüncem var, gerçek Fenerbahçeli olan bir futbolcu
para için başka yere gitmez futbolu burada jübile yaparak
bırakır. Ben Fenerbahçe’de Cemil Abi, Yılmaz Şen, ka-
leci Yavuz Şimşek, Osman Arpacıoğlu, Alpaslan,
Ömer Kaner, Nevruz, Önder. Sabahattin gibi abilerimle
oynadım. 
n Unutamadığın bir anını anlatır mısın?
n Benim Fenerbahçe’ye imza attığım gün Serkan Acar
Zeynep Değirmencioğlu ile evlenmişti, dahası Ziya
Şengül ile oynadığım ilk maçımda o da jübilesini yapıp
Fenerbahçe’de son kez oynamıştı, Şener Erzik yönetici
olarak aynı gün göreve başlamıştı. Bunlar benim Fener-
bahçe günlerimin hiç silinmeyecek anıları oldu hep. 
n Fenerbahçe’de işler iyi gitmiyor bunun nedeni
sence nedir? Bir futbolcu gözü ile.
n Aziz Yıldırım geçmişinde başkan olmadan
önce futbol tecrübesi vardır. Ayrıca Futbol Bu-
besi Başkanlığı yaptı, altyapı da görevler aldı.
Aziz Yıldırım Fenerbahçe’de futbol oynamış
eski futbolcularla beraber olup onlarla top
oynar ve yemek yerdi. Başkanlığı döne-

minde inanılmaz derece de çok önemli tesisler yaptı.
Ben stadın önünden geçerken, sosyal tesislere gitti-
ğimde, antrenman sahalarından geçerken Topuk Yay-
lası’na gittiğimde çok büyük gurur duyuyorum.

Ali Koç, Aziz Yıldırım döneminde kulüpte 6 yıl görev
yöneticilik yaptı. Ama bu avantajını iyi kullanamadı. Ali
bey geldiği zaman danışman ekibi yoktu, yönetim kuru-
lunda camiayı tanıyan insanlar yoktu, yönetim kuruluna
neden bir veya iki tane futboldan anlayan yönetici alın-
maz. Eski yönetimlerde bir iki tane eski futbolcu abileri-
miz olurdu Fikret Abi futbolculuk takım kaptanlığı, kulüp
müdürlüğü başkan ve Fenerbahçe’yi şampiyon yaptı.

Teknik kadroda eski fuTbolcuları Toplamışsın 
bunlar hiçbir iş yapmazlar.  
Başkanlar yönetime gelene kadar futbolcularla iyi olur

sonrasında “Ben her şeyi biliyorum” der. Her şeyi bili-
yorum demek hiçbir şeyi bilmemek demektir. İlk sene 16
transfer sonra 15, daha sonra 18+5 devre arası transfer
yapmışsın. Teknik kadroda eski futbolcuları toplamışsın
bunlar hiçbir iş yapmazlar. 

Sivas maçını Emre kaybettiği için gönderdiniz bir
maç ile teknik direktör gönderilir mi acaba, bence bu
mantık dışı. Son olarak Eylül ayında Avrupa ile birlikte
üst üste 4 maç kaybedildi. 

Yönetim kurulu teknik direktör ve futbolcu hataların-
dan kaybettiğinde, federasyona oraya buraya laf yetişti-
riyor, seyirci ile bu kadar haşır neşir olunmaz o seyirci
sonra döner aleyhte tezahürat yapar.

Mesut Özil transferi bence hata, birilerinin gazı ile bu
kadar paralar verilmez. Muhtarların bile danışmanı var.

Yapılan transferlerin bir kaçı dışında hepsi hatalıdır.
Öncelikle forvet görevini yapan oyuncun yok bir

dünya yıldızın yok. Fenerbahçe’de kalite çok
düştü. Sakatlıklarda bir sorun var 6 yardımcı-
nız var demek ki antrenmanlarda bir yanlış
var bu kadar sakatlık olmaz.

Aziz Yıldırım ile Ali Yıldırım Koç bir araya
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gelseydi Fenerbahçe’yi kimse tutamazdı. Ama ikisi de
aynı karakterde insanlar olduğundan anlaşmaları zor
olurdu.

Önemli bir konu da son 35 senedir seçim kaybeden
başkanlardan hiç biri bir daha kulübe gelmiyorlar bu
çok yanlış. Kazananlar kaybedenler ile kucaklaşmalı biz
böyle değiliz. Benim se-
çimde son anda aday
olma nedenim başkanları
barıştırmak için bir örnek
teşkil etmekti. Ben ister-
dim ki kazanan ile kaybe-
denler el ele sarılarak
görüntü versinler, camialar
ancak o zaman güçlü olur-
lar. Ama nerde şahsi kibir-
ler öne çıkıyor.

ben fenerbahçe 
de sahada sisTem ile 
ilgili bir şey 
göremiyorum.

n Perreria’nın sistem
için ne dersin?
n Sistem aldatmacadan
başka bir şey değildir.
Kimse kafasına göre pen-
altı atamaz bir takımın
penaltıcısı bellidir, tacı
atanı frikik atanı bellidir bu
bir disiplin işidir. Ben Fe-
nerbahçe de sahada sis-
tem ile ilgili bir şey
göremiyorum.

milli Takımda bu kadar anTrenör 
değişimi doğru değil 

n Kaç kez milli oldun? Milli takım için düşüncelerin
nelerdir?
n U-18 de 3, U-21 5,  A Takımda 26 toplamda 34 kez
milli formayı giydim.

Milli takımda bu kadar antrenör değişimi doğru değil
takım iyi olunca hoca iyi takım kötü olunca hoca kötü,
gönder başka al. Hazırlık maçlarından takımın iyi olma-
dığı zaten belli oluyor, oyuncuların iyiyse futbol iyi olur.
Alman ekolü bence iyidir. Hocanın da önceden bilinen

başarısı var bu hoca takıma hakim oyuncu ile iletişimi iyi.
Yerli hocanın medya ile arası iyidir devamlı ararlar konu-
şur bilgi alırlar yorumları ile herkesi şaşırtırlar. Motivas-
yon bile bazen sıfıra iner. Ama yabancı hocayla öyle
değil isteyen medya istediği an hocayla görüşemez. 

Dil sorunu olması da bence buna örnektir.                                                                           
Yeni hocanın

doğduğu ülkede
çok Türk olduğun-
dan Türkleri iyi tanı-
yor bunlar hep
avantaj, keşke daha
önce alınsaydı
dünya kupasına git-
memiz garanti
olurdu. Artık yapa-
cak bir şey yok in-
şallah başarılı
olurlar.

Spor yazarlığı-
nız, yorumculuğu-
nuz yanında siz şu
anda Türkiye Futbol
Vakfı Başkanlığını
da yürütüyorsunuz.

Evet 26 yıl önce
kurucularından ol-
duğum önemli bir
kurum vakfımız.
2017’den beri de
başkanlık görevini
üstlendim. Vakfımı-
zın amacı futbolu-
muza eğitim

anlamında katkıda bulunmak, seyirciyi futbolcuyu fair-
play anlamında eğitmek, federasoyunumuza bazı konu-
larda destek olmak. Pandemi nedeniyle bir çok projemiz
aksadı ama şu dönemde bir çok alanda aktif olarak ça-
lışmalarımız başladı. 
n Hakemler için ne dersin?
n Bir önceki MHK den tüm kulüplerin şikâyetleri vardı.
Şimdi yeni bir MHK başkanı geldi daha ismi açıklanma-
dan bir sürü yanlış haberler çıktı. Bu eleştirileri yapanlar
bence bir aynaya baksınlar bakalım ne görecekler. Çok
ayıp Türk futboluna ihanet ediyorlar. Bir bakın sabredin
ondan sonra ne diyecekseniz hep beraber diyelim.
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benim seçimde son anda aday olma nedenim 
başkanları barışTırmak için 

bir örnek Teşkil eTmekTi.
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Fenerbahçe Yüksek Divan Kurulu’nun (YDK) Ekim
Ayı Olağan Toplantısı kasım ayı içinde gerçekleş-
tirdi. Dergimiz yazarları Cengiz Tokgöz ve Yalçın

Türk kurulu yerinde izlediler. Aşağıda ki kare o gün-

den. Kimler var; soldan sağa sayalım. Yusuf Dursun.
Cengiz Tokgöz. Süleyman Arat, Yalçın Türk, Sezgin
Gelmez, Aygün Özipek, Rafet Topçu.

Bu isimler neredeyse yarım yüzyıla yakın Fener-
bahçe'yi izliyor. Maçı, antrenmanı, kon-
gresi, transferi derken inanın inanın en
az futbolcular kadar tempo yapıyorlar. 

Basında spor muhabirliğine başla-
yan gençler Fenerbahçe’yi takip etmek
isterlerse basındaki abileri “Önce
başka takımda başla bakalım ondan
sonra geçersin”derler ardından eklerler
“Zordur Fenerbahçe muhabirliği, gün
24 saatse sen 25 saatini ayıracaksın.
Bazen o da yetmeyecek.”

Tüm muhabir dostlara selamlar.

Fenerbahçe’de galibiyetleri
konuşup sevineceğimize al-
dığımız mağlubiyetlere  üzü-

lüyoruz.
Bu durum ne kadar sürecek?

Bu kötü gidişe kim dur diyecek?
Bence çare ilk etapta yönetimde.
Seçimde birçok vaatlerle bulunan
bu yönetimi seçen kongre üyele-
ridir. Dolaysıyla zamanı gelince
değiştirecek olanlarda yine onlar-
dır. Tabii bu durum olağanüstü
durumlar dışındadır. Kötü gidişin
çözümünü başka yerlerde aramayalım bunun için zaman
daha çok erken demeyelim.

Fenerbahçe taraftarı çok sabırsızdır. Fenerbahçe
şampiyonluğa susamış bir durumda. Sekiz sene şampi-
yon olamamak camianın yaşamadığı bir durum.  Bu
olumsuzluk taraftar, camia ile gayet tabii ki yönetim ve
oyuncular üzerinde de baskı ve stres yaratıyor.

Yedek kulübesinde oturan, her an oyuna girebilecek
oyuncular var. Neden oynatılmıyorlar?  Ligin 12. hafta
maçları oynanıyor, Perreria hala ideal 1’i bulamadı. 

Alanyaspor maçında İrfan Kahveci oyuna girdi ve fri-
kikten jeneriklik bir gol attı. Aynı kahveci Kayserispor ma-
çında penaltıyı kullanamadı. Bresha bir var bir yok.

Mesut,  Muhammet Kayseri
maçı önceleri neden oynatıl-
madı. Bu kadar sakatlıkların se-
bebi nedir?                                                                                                                                                                                   

Şu an takımın en başarılı
oyuncuları Zajc ve Ferdi’dir. Ka-
lede de sorunumuz var. İnşal-
lah Berk kendisinden isteneni
verir, fakat çok bariz hatalar ya-
pıyor. Başarılı olması onun
içinde bir şanstır.

Serdar Dursun Avrupa’da
başarılı bir santrafor diye trans-

fer edildi, ama takıma  hala bir katkı sunamadığını görü-
yoruz. 

Antwerp ile oynanan iyi oyun ve alınan 3-0 lık galibiyet
yüreklere biraz su serpmişti. Kayseri maçına moralli baş-
layacağını düşündüğüm Fenerbahçe takımında, özellikle
maçın 3/1 bölümünde sahada ne yaptıkları belli olmayan
bir oyuncu topluluğu görünümü vardı. Son 15 dakikada
atılan gollerle maç 2-2 bitti. Ama seyirci istifa ve ıslıkla
aleyhte tezahüratlarda bulunarak stadı terk etti. 

Bundan sonra Galatasaray derbisi oynanacak. Şim-
diden eksiklikler giderilerek başarılı sonuçlar alınmasını
temenni etmekten başka bir seçeneğimiz yok.

2021 KASIM GÜNDEM
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Süper FenerS

ım bunun için zaman fer edildi, ama takıma
yoruz

Atila
BARTIN

12 haftayı geride bıraktık ama

SOrUNLar da SOrULar da 
bitmiyOr, 

biteCek gibi de deĞiL!..

Zordur Fenerbahçe muhabirliği

ATİLA BARTIN kasım.qxp_Layout 1  8.11.2021  19:28  Page 1



KASIM 2021ANALİZ

10 Yeni başkan döneminde yapılan doğ-
rular ve yanlışlar herkese göre deği-
şebilir. Belki alınan yıldız futbolcu

azlığı, orta sahaya doldurulan futbolcu
fazlalığı veya yüksek kalite bir santrfor
yokluğu, diğerlerinden daha çok öne
çıkan hatalar olabilir. Bunlar da göreceli
konular olarak tartışılabilir ama ben size
çok somut bir taraftar hatasından söz
edeceğim. 

Evet biliyorum 6-7 yıldır şampiyon ola-
madık ve üzerimizde bunun gerginliği, sa-
bırsızlığı, aceleciliği var. Fakat
taraftarımızın tek sorunu acelecilik değil,

başarı arzusu değil ;  onlar ısrarla şunu
istiyorlar: ligin başından sonuna kadar
bizim takım önde olsun her maç üç-beş
gol atsın liderliği kimseye kaptırmasın
arada böyle bir kaza olsa da zirveden en
çok iki puan uzaklaşsın ve ligin bitimine
tercihen 5-6 hafta kala şampiyonluğunu
ilan etsin! 

Arkadaşlar lütfen kendinize gelin
böyle bir dünya yok! Ne mutlu Türk fut-
bolu için ki takımlar arasındaki fark azaldı,
lig çok daha heyecanlı ve çekişmeli bir
hale geldi, her maçta herkes herkesi ye-
nebiliyor! Baktın işte dört büyükler dı-

şında Başakşehir, Hatayspor, Konyaspor
gibi takımlar giderek daha başarılı oluyor-
lar ve  bunun dışında da bütün diğer ta-
kımlar tüm büyükleri çelmeleyecek kaliteli
oyunculara sahipler! Mesela Altay Beşik-
taş’ı, Alanya Fenerbahçe’yi, Kayserispor
Galatasaray’ı yenebiliyor. Yani uzun lafın
kısası eskisi gibi 18 maç üst üste ka-
zanma lüksü yok, ligi yenilgisiz şampiyon
olarak bitirme iddiası artık bir keyifli rüya!
Mecburen hele üç puanı sistemde takım-
lar arası sıralama devamlı oynayacak,
inişler çıkışlar olacak ve siz sonunda
mutlu sona ulaşmaya çalışacaksınız.

Süper FenerS

FENERBAHÇE’Yİ BU
SABIRSIZLIK VE PANİK
ATAKTAN KURTARIN!

Bakın Fenerbahçe’nin durumu biraz da sizin bakışınıza
bağlı: Şu anda Sarı Lacivertli kulübün en büyük sorunu, hatta
daha önce yazdığım  “4 formaya 18 aday” sorunundan daha da
vahim ve acil olanı, taraftarın yani sizlerin çok acil ve sabırsız
bir şekilde her an başarı bekliyor olması. Belki şaşıracaksınız

bu sözlerime ama lütfen sükunetle okuyun. 
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Bu sezon kullandığımız beş pen-
altının üçü kaçtı. Özür dilerim
futbolu kulaktan dolma bilenlerin

anlamayacağı kabul etmeyeceği,
ama tecrübeli her teknik direktörün veya futbol adamının bil-
diği konular vardır. Genelde çoğu mükemmel frikik atabilen
kaliteli solakların penaltı kaçırma oranı sağ ayakla kullanan-
lardan net olarak daha fazladır. Bu teorimi veya inancımı yıl-
lar önce Mustafa Denizli ile konuştum bana aynen şu yanıtı
verdi : “evet haklısın çünkü sol ayak bölgesel vurur, sağ
ayak noktasal vurur. Bu nedenle iyi frikik atarlar ama penal-
tıyı çok kaçırabilirler”. Biraz dikkat edin gerçekten bunun
böyle olduğunu göreceksiniz. Alex veya Emre, oturmuş is-
tisnalardır. Penaltıyı sağ ayağını iyi kullanan Berisha veya
Mert Hakan gibi oyuncular yerine solak İrfan Can’a sırf se-
yirci onu istedi diye kullandırmak maalesef dengesizliktir. Bir
futbol takımının penaltısını seyirci sempatileri belirlemez.
Penaltıyı oyuna yeni girmiş ve o sezon neredeyse hiç maç
oynamamış birine attıramazsınız. Örnek: Frankfurt maçında
Pelkas. O penaltıyı atsaydık bugün Avrupa Ligi’nde bam-

başka bir yerdeydik. Penaltıyı düşü-
rülen oyuncuya attıramazsınız.
Onun da kaçırma oranı net olarak
daha fazladır. Örnek : Frankfurt ma-

çında Pelkas veya Antwerp maçında Valencia. Düşürülen
yani penaltıyı kazandıran kişi o anda bir heyecana girer:
bunun üstüne bir de golü atıp kahramanlığını perçinleme he-
yecanı, tam bir psikolojik tuzaktır. Neden bunları anlatıyo-
rum? Belki takımın içinde bir okuyan tartışan olur da, bir
daha yaşamayız diye… Evet bu dediklerimi yapmazsak her
penaltı gol mü olacak？ Tabii ki hayır ama inanın oranlar
kesin daha iyi olacak! Bana diyebilirsiniz ki “bak Mesut Özil
solak ama o attı”. Ben size solaklar penaltı atamaz deme-
dim, kaçırma oranları çok daha fazla dedim. Nitekim biri attı,
biri kaçırdı. Ya da Antwerp maçında Valencia ikinci kere dü-
şürüldüğünde topu kaptı ve bu sefer penaltıyı attı ben size
hiçbir zaman atamaz demedim. Oran düşer dedim.

Toparlayalım tercihen : Solak oyuncuya attırmıyoruz, dü-
şürülene attırmıyoruz, oyuna yeni girmiş ısınmamış kişiye
attırmıyoruz.

PENALTI KRİZİMİZ
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Kimi zaman bir Dünya Şampiyonası fi-
nali direklerden döner. Rahatsızlar hala
1976’da o zamanlar Fransız futbolu

çok güçlü değilken, o günlerdeki kahraman
takımları olan Saint Etienne’in Bayern Münih karşısına finale
çıkışını unutamazlar. O maçta Bathenay ve Santini’nin şutları,
üst direkten döneceğine içeriye girseydi o şampiyonluk gele-
cekti diye hala konuşuyorlar! Hatta İskoçya’daki o stadın di-
reklerinin yuvarlak değil kare olduğunu ve bu yüzden o
topların girmediğini size anlatacaklar hala! Bana inanmıyor-
sanız hemen gidin bir Fransız arkadaşınıza sorun.

Kayserispor maçında yine dört topumuz direkten döndü.
Bunlar arasında Pelkas‘ın uzaktan şutu ve Berisha’nın frikiği
olağandışı güzellikteydi.  Diğer ikisi İrfan’ın penaltısı ve Tisse-
rand’ın tabanıyla attığı ilginç şut. Şimdi o toplardan biri girmiş
olsaydı o taraftar bu sefer heyecandan ve sevinçten Kadıköy’ü
yakacaktı! Bir takımda biraz da şans olacak biraz da top iste-
yecek… Malum hakem krizlerimiz dışında bu faktörde hayatın
bir gerçeği… Türkiye liginin en çok topu direkten dönen takı-
mıydık geçen sene de…

İnsaf lütfen biraz dengeli olun. Siz sahada aleyhine teza-
hürat yaparken, O şansızlıklara rağmen o takım yine uğraştı,
forması için savaştı,  küfürlere rağmen alaycı alkışlara ve ters
tezahüratlara rağmen beraberliği kurtardı. Bence bu hepimiz
için bir ders. Siz bunu küçümseyebilirsiniz, ben küçümsemi-
yorum. Ben de isterim yine 17 maç üst üste kazanmamızı yine
kendi sahamızda her maç en az dört gol atmamızı. Ama o

noktaya dönmenin formülü uygulanan yı-
kıcı ve kabul edilemez tavırlar olamaz! Tek-
rar ediyorum bu kafayla gidersek bu takım
hiçbir zaman başarılı olamaz. Kendi sabır-

sızlığımız kendi ayaklarımıza dolanıyor, üst üste futbolcular
da yöneticiler de daha fazla hata yapıyor. Bırakalım da hoca
biraz kendi işini baskılar olmadan yapmayı denesin. Tekrar
ediyorum hataları vurgulayalım hangi transfer mantığının yan-
lış uygulandığını ortaya koyalım,  elimizden geldiği kadar ana-
liz katkısı yapalım ama bu yıkıcı ve kabul edilemez agresif
sabırsızlık dünyasını terk edelim. 

Buyrun ikna olmadıysanız, daha ligin sonuna 26 hafta var-
ken ve üç büyüklerin arasında yalnız bir puan fark varken “en
büyük taraftar futbolcular sahtekar” diye bağırmaya devam
edin, yöneticileri istifaya davet edin. Nasıl hayrını göreceksiniz
ben bilemiyorum. Bu bir yol değil. Lütfen herkes kendine gel-
sin ve Fenerbahçe’yi üç ayda Real Madrid statüsüne çıkara-
cak bir hayali kahraman beklentisinden vazgeçsin. Biraz
gerçekçi olun yoksa bugünlerimizi de ararız. Eleştirin ama
sahip çıkın, futbolcuyla teknik direktörle başkanla empati
kurun. “Neden santrfor alınmıyor” diye hesap sorun. “Neden
hep benzer oyuncular veya birinci sınıf olmayan forvetler alı-
nıyor” diye tepki verin. Ama artık Fenerbahçe takımının orta-
sına dinamitler ve mayınlar yerleştirmekten vazgeçin. Bu
tepkileri verirken şu ya da bu eski yönetime şirin görünmek
için bunu yapan varsa da Allah’a havale ediyorum…

2021 KASIM ANALİZSüper FenerS

Ama bütün Fenerbahçe camiasını ikaz
ediyorum: Şayet yılların şampiyonluk öz-
leminden doğan bu sabırsızlığınız, kızgın-
lığınız ve panik ataklarınız sürerse,
Fenerbahçe daha 20 yıl şampiyon ola-
maz. 

Bundan iki yıl önce Türkiye kupasında
yarı finalde Trabzonla oynuyorduk. Sör-
loth Emre’yi çok net olarak provoke etti, o
da balıklama tuzağa düştü, kırmızı kart
aldı, Fenerbahçe oyundan koptu. Bu olay
yaşanmasa, belki o gün gelecek bir sıfır
galibiyet bizi kupayı ve süper kupayı ka-
zandıracak keyifli bir sezon sonu yaşata-
caktık.

Geçtiğimiz sezona bakalım: Bütün
sezon yüzdük yüzdük, hoca değişti, kuy-
ruğuna geldik birçok maçı son anda çevir-
dik orta saha oyuncularımızın fırsatçılığı
ve golcülüğü ile ligi kazanmanın eşiğine
geldik. Sonra şampiyonluğun kapısında
duran Sivas maçı geldi çattı. Bütün sezon
defansımızın en iyi iki oyuncusu Serdar
ve Szalai, Orta sahanın en iyi iki oyun-
cusu, Ozan Tufan ve Pelkas idi. Emre Be-
lözoğlu son maçın ikinci yarısını bu dört
oyuncu olmadan oynamaya karar verdi ve
intihar ettik. Zaten Serdar Aziz’i maçın ba-
şından beri dışarda bırakmıştı. Sonuçta
geçen sene de o kadar çabadan ve bir
puan farkını kapattıktan sonra Süper Lig
ve belki yine süper kupayı alabilecekken
maalesef sıfır çektik.

Şimdi sonuç işte bu, gerginlikler de

geldi yeni sezona eklendi. Detaylara gir-
mek istemiyorum sezon başından beri ko-
nuşuyoruz. Burada kalkıp bir üçlü defans
dörtlü defans şu oynamalı bu oynamamalı
tartışmasını da bir kenara bırakalım. Allah
için elinizi vicdanınıza koyun. Siz her ka-
zanamadığınız maçtan sonra veya her
kaybettiğiniz maçtan sonra hoca ya fut-
bolculara başkanı yönetime bu kadar açık
bir şekilde saldırıyorsanız zannediyor mu-

sunuz ki bir başarı gelecek! Emin olun an-
lamam mümkün değil, Kayserispor
maçında yapılan yüz kızartıcı tezahürat-
ları. Hadi diyelim bir başkan buldunuz elini
bu ağır yükün altına sokmayı kabullene-
cek, ne yapacaksınız 10 futbolcu atıp 15
futbolcu daha alacaksınız sıfırdan bir
takım kuracaksınız yeni bir hoca yeni bir
anlayış olacak ve yine her maç galibiyet
bekleyip bu oturmamış “yeni” takımın kay-
bettiği her puandan sonra, yine ortalığı
ateşe vereceksiniz öyle mi? Nereye kadar

sürdürebileceğinizi sanıyorsunuz bu yıkı-
cılığı ? Ben size takımı eleştirmeyin demi-
yorum, öneriler getirmeyin deniyorum
yapılan yanlışları yazmayın, söylemeyin
bahsetmeyin demiyorum. Bunları tabii ki
yapın ben de yapıyorum siz de yapacak-
sınız bunlar kaçınılmaz. Ama lütfen artık
sahada futbolcuları yuhalama ya da yöne-
timi istifaya davet etme ilkelliğine bir son
verin. 

Somut olarak Kayseri maçına dönelim:
Evet kesinlikle defansımız duran toplarda
yerleşmenin alfabesini unutmuş. Sürekli
gol yediğimiz bu maçların ortak noktası
Serdar Aziz’in oynamaması. Belki onun
tecrübesi geri üçlüyü toparlamaya yar-
dımcı olurdu ama maalesef amatör takım-
ların yapmayacak şekilde rakip forvetlerin
boş kaleye gol atmasını seyrediyorlar.
Hem de kontratakta filan değil, en çok ha-
zırlık yapmış olmaları gereken duran top-
larda. 

11
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Omusluğun başında tam 40 yılım
geçti...

Asla su tutmadı, biliyor musunuz...
Damlatmaktan asla vazgeçmedi...
Conta değişti, olmadı...
“Başı” değişti.

Yani, “musluğun
başı değişti” yine
olmadı...

Öncelerde
damlatıyordu,
şimdilerdie su ka-
çırıyor....

Merkez
Hakem
Komi-
tesi,

Türk Futbol Federasyonu’nun en kana-
yan yarasıdır...

40 yıl önce İnönü Stadı’nın bodru-
munda, gazeteci bir federasyon baş-
kanı rahmetli Göngör Sayarı’nın ara
sıra uğradığı masası ve Türk futbolu-
nun “her şeyi” yine rahmetli Melih Gün-
gör’ün oturduğu 2 masadan ibaret bir
federasyonumuz vardı...

Merttiler....
Adildiler...
Dürüsttüler...
Futbol sahada oynanır, sahada ka-

zanılır ya da kaybeilir ve sahada bi-
terdi....

Öncesi, sonrası, perde
arkası yoktu...

Mis gibi kokardı. O
oda da, futbolumuz
da...

Sonraları, “yeşil-
lenmeye” başladık...
Futbol bir sanayi
olma yoluna iler-

lerken, bunu ilk farkeden dönemin
Cumhurbaşkanı Turgut Özal, futbolu
“özerklik veriyorum” maskesi altına di-
rekt olarak başbakanlığa bağladı...

Beden Terbiyesi Genel Müdürlü-
ğü’nün baypas edilmesiyle, futbol zin-
cirlerinden boşaldı... Genel kurul
delege sistemi, bu sistem içinde yer
alanların “satılık” oylarıyla futbolumuz
“özerklik” kazandığını sanırken, deriiin
bir çukurun içine atı

İşte ne olduysa sonrasında oldu...
Bildiğiniz “yeşillendik” yani... Dolar

kokusu, oda kokusundan daha güzel
gelir oldu...

Para, öylesine egemen olunca,
egemenlik de kayıtsız şartsız olamıyor
tabi...

Federasyon’dan girdik ama, MHK
yani Merkez Hakem Kurulu’ndan çıka-
lım...

Bu “yeşillenme”, naklen yayınlarla
daha bir “koyu yeşillenme”ye döndü...

Türkiye, ikiye ayrıldı... MHK açısın-

Omusluğun başında tam 40 yılım Türk Futbol Federasyonu’nun en kana- lerken, bunu ilk farkeden dönemin

BABASInI TAnImAYAcAK
mHK BAşKAnI!..

2021 KASIMGÜNDEM Süper FenerSüper Fener

KONUK YAZARKONUK YAZAR

Levent
DONDURAN

“Başı” değişti.
Yani, “musluğun
başı değişti” yine
olmadı...

Öncelerde
damlatıyordu,
şimdilerdie su ka-
çırıyor....

Merkez
Hakem
Komi-
tesi,

nun “her şeyi” yine rahmetli Melih Gün-
gör’ün oturduğu 2 masadan ibaret bir
federasyonumuz vardı...

Merttiler....
Adildiler...
Dürüsttüler...
Futbol sahada oynanır, sahada ka-

zanılır ya da kaybeilir ve sahada bi-
terdi....

Öncesi, sonrası, perde
arkası yoktu...

Mis gibi kokardı. O
oda da, futbolumuz
da...

Sonraları, “yeşil-
lenmeye” başladık...
Futbol bir sanayi
olma yoluna iler-

FEnErBAHçE çoK YAvAş!
Avrupa’da izleyin... İki stope-

rin arasındaki pas alışveri-
şine bakın...

Birbirlerine maç boyunca ya
bir ya iki hadi bilemedin üç kez
pas alıp verirler...

Bir de Fenerbahçe’ye bakın!
Akın başlangıçlarında Szalai

Serdar’a, Serdar Zsalai’ye...
Sonra yine Zsalai Serdar,

Serdar Zsalai’ye...
Böyle olunca top Fenerbah-

çe’de mi kalıyor... Evet kalıyor...
Kalıyor da ne işe yaryor?

Futbol koşarak oynanan bir
oyundur...

Türk hakemleri zaten kendi
varlıklarını ispat etmek uğruna
yeterince oyunu kesiyor ve bu
hızı indirdikçe indiriyorlar...

Türk hakemleri ne yazık ki
“iyi hakem” olmanın “az düdük
çalmak” olduğu gerçeğinin ya-
nına bile yaklaşmıyorlar...

Hakemlerin zaten hızını kes-
tiği bu “hızlı oynanması gere-
ken oyun”u  bir de Fenerbahçe
savunması yavaşlatıyor...

Yanlış yapıyorlar...
HIZ...Trafikte ölümdür...

Doğru...
Ama HIZ... Futbolda galibi-

yettir, başarıdır...
Kaldırın poponuzu!..
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dan tabii. Ankara’nın batısı ve Ankara’nın do-
ğusu diye....

Batı karışıktı ama, futbolun doğusu, her
MHK’da yer alan  üyenin “TOKATlamasına”
terkedilmişti... Batıda alabildiğine kaos, ala-
bildiğine “adamcılık” sürüyor, ama sonuç ver-
miyordu...

Yaşı geçtiği halde mahkeme kararıyla ya-
şını küçültüp hakem olan Bülent Yavuz’un bu
“kanunsuzluğuna” göz yumanlar, sonralarda
kendi aradıklarını bulamasalar da Yavuz,
MHK başkanlığına kadar koşturdu, koştu-
ruldu...

İşte ilk karmaşa orada başladı...
“Düdük asmalar”a kadar uzanan hakem

rezaletleri, aslında “işbilmezlikler” serisinin
sonucuydu...

Utandık o yıllarda... Bir de camiaya yakın
bir  gazeteci olarak bile yüzümüz kızardı...

Olmayacak işler, olmayacak isimler, olma-
yacak atamalar birbirini izledi....

Neredeydi Hilmi Ok ve Ertuğrul Dilek eği-
timi, neredeydi, “yaş sahtekarlığı yapanların”
eğitimi...

Olmadı tabi...
Çürümeye başladı Türk hakemliği....
FİFA kokartı takan hakemlerin babalarına

Federasyon bünyesinde iş verilmeleriyle iyi-
den iyiye ayağa düştü bu işler...

Bu günlerde... Değerleri neredeyse yüz
milyonları bulan takımlarımız MHK ve ha-
kemlerden yakınıyor... Bundan en büyük za-
rarı da “bilinçli” düdüklerle  Fenerbahçe
görüyor... Bunun da siyasi yönünü ayrıca in-
celeriz...

MHK başkanları değişiyor...
Sırasını bile şaşırdık...
Sıklığını bile şaşırdık...
Size bir teklifim var...
Ülkeyi yönetenler, futboldan uzakla-

şırsa....
MHK gerçekten özerk, ve kendi kendine

karar verecek kadar özgür bırakılacaksa....
Türk futbolunun geleceği için tarihi bir

adım atılacaksa...
MHK Başkanlığı için bir önerim var...
Damarını kesseniz kanı akmaz...
Dürüstlükten zerre adım uzaklaşmaz....
Haklıya hakkını, haksıza cezasını anında

verir....
Ama işine toplu iğne başı kadar karışırsa-

nız çeker gider....
MHK’nın başına gelmesi gereken dürüst,

seviyeli, hak yemeyecek, etki altında kalma-
yacak, Türk futbolunu geleceğe taşıyacak tek
bir isim var...

O da Yüksel Okçuoğlu’dur...
Yüreğiniz yetiyorsa, çiğ yememişseniz ve

karnınız ağrımıyorsa, futbolun sırtından ne-
malanma hevesiniz yoksa, getirin O’nu ve
Türk hakemliğini teslim edin...

Babasını tanırsa şerefsiziim...

BAŞKENTTENBAŞKENTTEN

Harun
ATA

FEnErBAHçE 
şAmPİYon oLAcAK
Fal baktırdık. Şampiyon olarak biz çıktık faldan.  “Ali Koç baş-

kan, Fenerbahçe şampiyon” Gerçek olsun istiyoruz. Susu-
yoruz bu kış bahar gelinceye kadar ve bu sıkıntının ardından

ferahlık gelinceye kadar.  Şemsi Tebrizi demiş ki; "Susmak; kimi
zaman ateşe su, kimi zaman da ateşe rüzgar olmuştur." 

Bizlerde biraz daha susuyoruz.   Susuşumuz sabır olsun,  içten
duamız   yakarışımız  olsun,   bekleyişimiz,  Umudumuz, İnancı-
mız olsun.  bu bekleyişin sonunda Fenerbahçemiz  şampiyon
olsun. 

Samimiyetsizliğinizin  her halini tüm çıplaklığıyla gördük.  Size
ve yönetiminize tanınan şans  bugüne kadar hiç kimseye tanın-
mamıştır.  Size her bir adım attığımızda, her el  uzattığımızda
nasıl bize sırt döndüğünüzü   biliyoruz.  hiçbir yazışmamıza  ve
görüşme talebimize bugüne kadar dönüş yapmadınız,  Bizim ama-
cımız size  maddi manevi yardımcı olmaktı.  Siz ise  doğruları söy-
lediğimiz için Kral çıplak diyen bizlere sırtınızı  döndünüz. 

Sizi ve yönetiminizi gözünde çok büyütenler gördü ki;  Görünen
köy kılavuz istemiyor.   başarısızlık hat safhada ve ötesi  kaybe-
deceksiniz  korkusuyla Yüksek Divan Kurulu  kongresini bile ya-
pamıyorsunuz.  Seneye  sarkıtıp  aidatlar 500 lira olduğu için

birçoğu  üyemizin
aidatını  yatırama-
yacağını düşünerek
rakibin azınlıkta kal-
masını sağlayıp
öyle kongre yap-
mayı düşündüğü-
nüzü kuşlar söyledi.
Korkunun ecele
faydası yok ona da
çözüm bulduk Sev-

gili Başkanım. Kulübümüze katkı sağlamak adına aidat yatırmak
konusunda sıkıntı çeken tüm büyüklerimizin aidatlarını yatırmasını
temin edeceğiz. Çünkü YDK seçimlerimiz aynı zamanda sizin için
bir güven oylaması niteliğindedir. Bu nedenle; gerçekleri hep be-
raber görelim istiyoruz. Amacımız asla size muhalefet olmak değil,
haksızca ertelenen seçimlerin hakkaniyetle yapılmasını sağlamak.

Sevgili Başkanım, size özel yazdığım mektupta bahsettiğim
şahıslar halen aynı yanlışları yapmaya devam ediyor ve Fener-
bahçemizin kasasına girecek paralar uçup gidiyor. Artık bir dur de-
seniz. Yoksa hep üzmeye üzülmeye devam edeceğiz.  Bizlere
sırtınızı dönmediğiniz taktirde sizin ve kulübümüzün başarısı için
var gücümüzle çalışacağımıza emin olabilirsiniz. 
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Fenerbahçe Beko takımımız Eurolea-

gue arenasında ekim ayında çok
önemli maçlar oynadı. Maçlar, sıra-

sıyla Panathinaikos, Real Madrid,
Barcelona, Olimpiacos. Bu oynadığı-
mız 4 maçtan da yenilgi ile ayrıldık.
Önemli bir nokta bu dört maçın çok az
sayı farkı   ve de son çeyreklerde yenil-
ginin gelmiş olması. Bu durum puan sı-
ralamasında bizi 13. Sırada gösteriyor,
2 galibiyet 5 yenilgi almış oluyoruz. Son
çeyreklerde ki yenilgilere acil olarak bir
çözüm bulunmalıdır. 

FİNAL-FOUR HAYAL OLUR
Zira bu problem çözülmedikçe Final

Four hayal olur. Bu arada halen form tu-
tamamış takıma katkısı olmayan oyun-
cularında maça girdiklerinde takım 1
eksik ile oynuyor durumuna getirdiklerini
de görüyoruz. Örneğin Marıal Shayok,
bu oyuncu kısa forvet pozis-
yonunda 3 numara
olarak oynamakta-
dır, ancak bu
oyuncu 4 maç top-
lamında 7sayı-2rib-2as-
3tk ile oynamıştır. Neden

takıma faydalı olamıyor?  Geçmişine
bakıldığında önemli başarıları bulun-
maktadır. Bu problemi çözücek olan tek-
nik ekiptir. Olimpiacos maçında takım 2.
Çeyrek başlarında 25-21 gerideyken,
aynı anda Melih ve Polonara oyuna girdi
ve bu ikili maçı 27-27 beraberliğe getirdi
akabinde bu ikili kenara

JAK
BENZONANA

Fenerbahçe Beko takımımız Eurolea-
gue arenasında ekim ayında çok

Şampiyonluk için 
daha iyi basketbol…

Zira bu problem çözülmedikçe Final
our hayal olur. Bu arada halen form tu-
mamış takıma katkısı olmayan oyun-

ularında maça girdiklerinde takım 1
ksik ile oynuyor durumuna getirdiklerini
e görüyoruz. Örneğin Marıal Shayok,
u oyuncu kısa forvet pozis-
onunda 3 numara
arak oynamakta-
r, ancak bu

yuncu 4 maç top-
mında 7sayı-2rib-2as-
k ile oynamıştır. Neden

maktadır. Bu problemi çözücek olan tek-
nik ekiptir. Olimpiacos maçında takım 2.
Çeyrek başlarında 25-21 gerideyken,
aynı anda Melih ve Polonara oyuna girdi
ve bu ikili maçı 27-27 beraberliğe getirdi
akabinde bu ikili kenara

FİNAL-FOUR HAYAYA AYAY L OLUR
Zira bu problem çözülmedikçe Final

takıma faydalı olamıyor? Geçmişine
bakıldığında önemli başarıları bulun-

piyonluk için
yiyiy babab sasa ksksasa kasa es eskeksks esks tete btbt obob l…
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alındı, kısa bir süre sonrada takımımız
11-0 bir seri ile skor 40-27 geriye düştü.
Evet maçın genelinde iyi mücadele edi-
yoruz, ancak neticeye gidemiyoruz,
özetle 2 sayı ile veya 1 sayı ile maçı
kaybediyoruz. Olimpiacos maçında dış
şutlarda %23 isabet ile oynadık. Çok iyi
savunma yapıyoruz ancak savunma
kadar hücumda başarılı olamıyoruz.
Barcelona maçında da dış şutlarda %24
ile oynadık. Pana maçında rakip sahada
oynadığımız maçta iki çeyrek bizim ga-
libiyetimiz ile biterken 3. Çeyrek bera-
bere ve son çeyrekte rakip 4 sayı ile
maçı kazandı. Madrid maçını da aynı
şekil 2 sayı ile kaybettik. Son toplarda
da problem yaşıyoruz, ayrıca acele atış-
lar yapıyoruz, son top kullanmak ayrı bir
meziyet isteyen eli sıcak ve eli düzgün
olan kişinin atması gereklidir diye dü-
şünüyorum.

ANADOLU EFES’İ ADETA 
SAHADAN SİLDİK
Ligimizde de 5 galibiyet 1

yenilgi ile ikinci durumda bulu-
nuyoruz. Geçtiğimiz haftalarda
son Euroleague şampiyonu
Anadolu Efes’i 22 sayı ile
yenen Fenerbahçe
Beko’yu bu satırlardan
alkışlamak istiyorum.
Maçın ilk saniyesin-
den son saniye-
sine kadar üstün
oynayan takımız
rakibini adeta sa-
hadan sildi.

Fenerbahçe Safiport takımımız Eu-
roleague de 2 galibiyet 2 yenilgi ile gu-
rubunda 3. Sırada yer alıyor. Avrupa da
ilk maça galibiyet ile başlarken 2. ve 3.
maçları yenilgi ile kapattık. Ancak iki
maçta da çok bariz hatalar yaptık. İlk ye-
nilgiyi sahamızda aldık. Ancak maç bo-
yunca çok isabetsiz şut atarak hücumda
istediğimiz momentumu yakalayama-
dık. Şut isabetimiz %34 oldu, Kayla
%33.3, Alina %25 isabet ile oynadı, çok
acele atışlar yapıldı. Boyalı alana topları
indirerek oynamış olsak neticenin ye-
nilgi olmayacağını düşünüyorum. Zira
her zaman dış şutlardan yüzde yüz
verim almak mümkün olmayabilir, şut
isabeti ile orantılı bir durumdur. Bu maç-
tan ders alınmamış ki aynı hatalar 3.
maçta da yapılınca yenilgi kaçınılmaz

oldu. Bu maçta ek ola-
rak maçın en iyi

oyuncularından
Williams 1/8 ser-
best atış ve sko-
rerlerin düşük
yüzdeleri Euro-
league de  2. Ye-
nilgiyi getirdi. 4.
Maçını Macar

temsilcisi Sop-
ron  ile

o y -

nayan Fenerbahçe sahadan 26 sayı
farkla galip ayrıldı.

Fenerbahçe ligimizde yenilgisiz yo-
luna devam ediyor. G.Saray ile saha-
mızda yaptığımız maçta takımımız ezeli
rakibini 18 sayı ile farklı yenmeyi ba-
şardı. Savunmada çok başarılı olan ta-
kımımız hücumda zaman zaman
tıkansa da topu iyi paylaşıp boyalı alana
indirdiğinde çok başarılı bir tablo koydu
ortaya, sayıların 28 asist üzerinden gel-
mesi başarıyı taçlandırdı diyebiliriz. Üç
uzun oyuncumuzun toplamda 26 sayı
üretmesi ve 18 rib almaları ayrı bir pa-
rantez açmamıza neden oldu.

Önümüzdeki resim şu an iti-
bari ile bizleri heyecanlandır-
mıyor, salonların dolmaması
çok açık olarak daha ‘’İyi Oy-
nayın’’ diyor.Takımlarımıza
önümüzdeki ay içinde oyna-
yacakları maçlarda başarılar
diliyorum.

Sarı Lacivert Sevgi İle Kalın…. 15

y , ş
isabeti ile orantılı bir durumdur. Bu maç-
tan ders alınmamış ki aynı hatalar 3.
maçta da yapılınca yenilgi kaçınılmaz

oldu. Bu maçta ek ola-
rak maçın en iyi

oyuncularından
Williams 1/8 ser-
best atış ve sko-
rerlerin düşük
yüzdeleri Euro-
league de 2. YeYeY -
nilgiyi getirdi. 4.
Maçını Macar

temsilcisi Sop-
ron ile

o y -

Önümüzüzü deded kikik rerer s
baririr ilili elel bizizi lzlz elel ririr he
mıyıyı oyoy r,r,r salolol nlalal rırır n
çok açık olalal rarar k d
nayın’’ didid yiyi oyoy r.r.r TaTaT
önümüzüzü deded kikik ay
yayay caklklk alal rırır maçlalal r
didid lili ilil yiyi oyoy rurur m.

Sarırır Lacivevev rt Sev

ş y y p
da problem yaşıyoruz, ayrıca acele atış-
lar yapıyoruz, son top kullanmak ayrı bir
meziyet isteyen eli sıcak ve eli düzgün
olan kişinin atması gereklidir diye dü-
şünüyorum.

ANADOLU EFES’İ ADETATAT
SAHADAN SİLDİK
Ligimizde de 5 galibiyet 1

yenilgi ile ikinci durumda bulu-
nuyoruz. Geçtiğimiz haftalarda
son Euroleague şampiyonu
Anadolu Efes’i 22 sayı ile
yenen Fenerbahçe
Beko’yu bu satırlardan
alkışlamak istiyorum.
Maçın ilk saniyesin-
den son saniye-
sine kadar üstün
oynayan takımız
rakibini adeta sa-
hadan sildi.

gvgv
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Sezona şampiyonluk slo-
ganıyla başlayan Fener-
bahçe son haftalarda

gerek içerde ve gerekse
deplasmanda aldığı yenil-
gilerle adeta “Kahırbahçe”
olmaya aday bir takım ha-

line geldi. 12. Haftayı
içerde Yukatel Kayseris-
por’la oynadığı maçı 2-2
beraberlikle tamamlayan

Fenerbahçe, ligin ta-
mamını mercek al-

tına aldığımızda
attığı 17 gole

karşılık 15 gol
yedi. Son
dört maçta
g e r e k
içerde ge-
rekse de
te lev i z -
yon ba-
ş ı n d a
m a ç

s e y -
r e -

derken taraftar kahroluyor. Diğer bir de-
yişle rahat bir maç seyredemiyor.

Sezon başında yaptığı hazırlık maç-
ları ile başarılı imiş gibi görünen Fener-
bahçe, ligin 3. haftası tamamlanmış,
Adana’yı ve Altay’ı deplasmanda 1-0 ve
2-0 sonuçla yenerken Antalya’yı da
içerde 2-0 yenerek 3-te-3 yaptığında
gene oynadığı oyun itibariyle sevine-
memiş ve 8 Eylül günü başkanımız Sn
Ali KOÇ’a aşağıdaki elektronik postayı
göndermiştim. Sanki bu günleri görerek
kaleme almışım. 

Sn Başkanım,
Merhaba. Umarım iyisinizdir.

Büyük bir titizlikle gelişmeleri ve
maçları yakından takip ediyorum-bil-
hassa kalecimizi-bazı endişelerimi
sizinle paylaşmak istedim. 

Michael KRAF'ı gönderdiniz, çok
yerinde bir karardı. Yeni bir kaleci
antrenörü geldiğini basından öğren-
dim kim bilmiyorum. Umarım bek-
lentilerinizi karşılar.

Ancak benim kalecilecimiz
Altay’dan yana endişelerim var.
Neden ve nasıl diye sorarsanız;

* Maçlar sonrası maalesef kurta-
rışlar konuşuluyor. Ben kötü kaleci
olduğunu ima etmiyorum. Mükem-
mel bir kaleci Ancak yenen gollerde
hata var mı, yok mu, inceleyen yok.
Daha da kötüsü benim gördüğüm
kadarıyla analitik bir analiz yapan
yok. Bazı zafiyetleri var ve bunları
geliştirmek için çalışma yapılmadı-

ğını düşünüyorum,
* Kaleciliğin temel kuralları

vardır, bunlardan bazıları yan
toplarda nerede nasıl durulur,
korner atışlarında nerede bekle-

2021 KaSıMKaledeKi açı Süper FenerS

KaledeKi açı 
Kitabı yazarı
KaledeKi açı
Kitabı yazarı
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Sezon başında yaptığı
ları ile başarılı imiş gibi gö
bahçe, ligin 3. haftası ta
Adana’yı ve Altay’ı deplasm
2-0 sonuçla yenerken A
içerde 2-0 yenerek 3-te-
gene oynadığı oyun itiba
memiş ve 8 Eylül günü ba
Ali KOÇ’a aşağıdaki elekt
göndermiştim. Sanki bu gü
kaleme almışım.
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Merhrhr aba. UmUmU arım
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sizizi iziz nini lelel paylyly alal şmak isisi tetet d

MiMiM cici hael KRKRK ARAR F'ı'ı' gön
yeyey ririr nini de biriri kakak rarar rdrdr ı. YeYeY
antrtrt erer nörürür geldldl idid ğiği inini i bas
didid mimi kikik mimi bilili mlml iyiyi oyoy rurur m. U
lelel ntitit lili elel ririr nini izizi iziz kakak rşrşr ılalal r.r.r

Ancak benimimi
Altatat y’d’d’ adad n yayay na endidid
Nededed n vevev nasıl didid yiyi eyey so

* MaMaM çlalal r sonrarar sı ma
rırır şlalal r kokok nuşuluyuyu oyoy r.r.r Be
oldldl uğunu imimi a etmtmt iyiyi oyoy r
mel biriri kakak lelel ci Ancak yeyey
hatatat vavav r mı, yoyoy k mu, inini
Daha dadad kökök tüsü beni
kakak dadad rıylyly alal analilil titit kiki biriri
yoyoy k.k.k Bazı zafifif yiyi eyey tltlt eririr v
gelilil şişi titit riri mrmr ek içiçi inini çalışm

ğını düşünüyüyü oyoy rurur m,
* KaKaK lecilili ilil ğiği inini te

vavav rdrdr ır,r,r bunlalal rdrdr adad n
totot popo lalal rdrdr adad nererer de n
kokok rnrnr er atışlalal rırır ndadad n

Diğ bi dS i l k l d k t ft k h l

FENERBAHÇE DEĞİL 
KAHIRBAHÇE
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meli ve ne tür tedbirler almalı (Hatır-
larsanız Roberto Carlos geldiğinde,
kornerin atıldığı köşeye yakın direğin
dibine hep kendisi durur veya mut-
laka birisini yerleştirirdi), topu oyuna
sokarken arkadaşıma nasıl kazandı-
rırım, sağdan veya soldan atılan
duran toplara nasıl müdahale edebi-
lirim, baraj hangi pozisyonlarda kaç
kişi ile kurulur ( “Kaledeki Açı” kita-
bımda Sayfa 141) ve kaleci nerede
durmalı,(Milli maçta-Karadağ maçı-
son saniyede yediğimiz gol)... daha
bir çok temel kurallar var,... maalesef
kalecimizde bunların çoğu yok. 

Daha da önemlisi hocamız yeni
bir sisteme geçti 3-4-3. Bu ne demek-
tir. Bu sistemde arkada mutlaka çok
güçlü bir kaleciye ihtiyacımız var yani
“maç alan!” kaleci. Çünkü defans ar-
kasına atılan ara toplarda karşı kar-
şıya kalındığında topla kale direkleri
arasındaki açıyı, açık bacaklarla ge-
lerek değil,(Milli maçta yediğimiz 1.
gol) yatarak kurtarması gerekecek
ama maalesef kalecimiz bu konuda
çok zayıf. Diğer kalecilerimiz hak-
kında fazla bir bilgim yok çünkü yeteri
kadar izlemedim. Belliki Altay'la
devam edeceğiz. Onsekiz hakimiyeti
çok zayıf. Çizgi kalecisi. 1.98m bo-
yunda mükemmel fizikli bir kaleci.
Topa dizini kırarak yükseldiğinde
kimse yanına yaklaşamaz. Üstüne
gelen çarpar ve yere düşer.
Kale çizgisine çok yakın
oynuyor. 

Topun oynandığı böl-
gelere göre destek nok-
talarını bilmiyor.(Geçen
sene Göztepe'den yedi-
ğimiz gol). Oyuna kon-
santrasyonu ve
defansla iletişimi zayıf.   

Fazla uzatmak iste-
miyorum. Daha öncede
size bahsetmiştim.
Uygun görürseniz zaman
zaman maç sonrası yapa-
cağım analizleri hem kale-
cilerle ve hemde antrenörleri
ile paylaşabilirim. 

Kalecinin takımın yarısı ol-

duğunu hiçbir zaman unutmayalım.
Çok emek verdiniz emeklerinizin zayi
olmasını hiç istemiyorum. 

En derin sevgi  ve saygılarımla,

Attığımız 16 gole karşılık yediğimiz
15 golün videoları izlendiğinde yüzde 90
aynı senaryo ile gol olduğu açık olarak
görülmektedir. Bütün yediğimiz goller
heğsi birbirinin kopyası. Yani defans ar-
kasına sarkıtılan toplardan yapılan orta-
lara çizgi bağımlılığı olan kalecilerimiz
çıkmamışlar ve maalesef gol yemeye
mahkum olmuşlardır.(Yan top zafiyeti)
Altı pas ve onsekiz hakimiyetleri bu
günün futbolunda çok önem arzetmekte-
dir. Teknik direktörlerin kalecilik konu-
sunda da mutlaka ihtisas seviyesinde

bilgileri olmak
zorundadır.

Dikkat eder-
seniz 3-4-
3, 4-4-2
veya 4-2-
4 sistem-
l e r i n d e
s a d e c e
10 kişi ko-

numlandı-
rılmaktadır.

H a l b u k i
oyunu en ar-

k a d a n

seyreden kaleci de fonksiyonları itiba-
riyle sisteme 11. Adam olarak dahil edil-
meli ve defansın arkasında destek
noktalarında tüm dikkatini oyuna vererek
oyunu en verimli şekilde yönetmeli ve bil-
hassa kontratak hücumlar başlatabilme-
lidir.

Bir diğer önemli konu da takımın çe-
kirdek bir kadrosu yok. Her maçta
hemen hemen tamamı farklı futbolcular-
dan oluşuyor. Halbuki ana hatları itiba-
riyle birbirini iyi tanıyan futbolculardan
kurulu bir takım istikrarlı bir futbol oyna-
yacağı kanatindeyim. Eğer oyun içeri-
sinde 5 futbolcu birden değiştireceksen
de mutlaka rakibe göre bir “B” planın ol-
duğu anlamını taşımalı ve galip gelmeli-
sin. Rotasyon gerekli futbolcular mutlaka
olacaktır ancak ama çekirdek kadroyu
koruyarak rakibi de iyi analiz ederek ro-
tasyon yapılmalıdır. Benim 4-2-4 siste-
minde ideal 11’im aşağıdaki gibidir. 

Altay-Nazım, Serdar Aziz, Kim, Sza-
lai-İrfancan, Muhammed-Ferdi, Mesut,
Valencia, Pelkas(Osai). Ama mutlaka
“Amatör ruh” aşılamak kaydıyla.

Sonuç olarak;
Arkada güvendiğin iyi bir kaleci
olmadıkça ve futbolcu perfor-
mansları geliştirilmedikçe 3-4-3
sisteminin çalışmayacağı aşi-

kardır. Bununla beraber oyu-
nun gidişatına göre mutlaka

bir “B” planı olmalı ve
takım tek ve kısa pas-
larla dikine oynamaya
alıştırılmalıdır. Bencil
davranan ve topu
ayağında fazla
tutan futbolcular
uyarılmalıdır. 

olacaktır ancak
koruyarak rakibi
tasyon yapılmal
minde ideal 11’im

Altay-Nazım,
lai-İrfancan, Mu
VaVaV lencia, Pelka
“Amatör ruh” aşı

Sonuç olara
Arkada güve
olmadıkça v
mansları geli
sisteminin ç

kardır. Bun
nun gidiş

bir “B”
takım
larla
alış
da
ay
tu

bilgileri olmak
zorundadır.

Dikkat eder-
seniz 3-4-
3, 4-4-2
veya 4-2-
4 sistem-
l e r i n d e
s a d e c e
10 kişi ko-

numlandı-
rılmaktadır.

H a l b u k i
oyunu en ar-

k a d a n

titit yiyi ayay cımız vavav r yayay ni
Çünkükük deded fafaf ns ar-r-r
opopo lalal rdrdr adad kakak rşrşr ı kakak r-r-r
opopo lalal kakak lelel didid riri erer klklk elel ririr
çık bacaklklk alal rlrlr alal ge-
açtatat yeyey didid ğiği imimi izizi 1.
rmrmr ası gererer kekek cek

ecimimi izizi bu kokok nudadad
kakak lecilili eririr mimi izizi hak-
m yoyoy k çünkükük yeyey tetet ririr

Belllll ilil kiki ikik Altatat y'l'l' alal
Onsekikik zizi hakikik mimi iyiyi eyey titit

lecisisi i. 1.98m bo-
fifif zizi ikiki lklk ilil biriri kakak leci.

ak yüksksk eldldl idid ğiği inini de
şamaz. ÜsÜsÜ tütüt ne
ererer düşer.r.r
k yayay kın

ı böl-
nok-k-k

eçen
yeyey didid -i-i
kokok n-

vevev
ayıyıy f.f.f
isisi te-
cededed
ştitit mimi .
aman
ı yayay pa-
m kakak le-
trtrt erer nörlrlr elel ririr

n yayay rırır sı ol-

Oynadığımız sistem 3-4-3. Bu ne demektir. Bu sistemde arkada mutlaka çok güçlü bir
kaleciye ihtiyacımız var yani “maç alan!” kaleci. Çünkü defans arkasına atılan ara toplarda

karşı karşıya kalındığında topla kale direkleri arasındaki açıyı, açık bacaklarla gelerek
değil,(Milli maçta yediğimiz 1. gol) yatarak kurtarması gerekecek ama maalesef kalecimiz

bu konuda çok zayıf.
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Maraton üst Migros tara-
fında sosyal içerikli bir
döviz asılıydı…

‘İnmede çare erken müda-
hale’

Kimse böyle bir sıkıntı yaşa-
masın, en büyük dileğimiz bu.
Ama hayatı Sarı Lacivert yaşa-
yanların işi zor…

Belçika’da ağızlara çalınan
bir parmak baldan sonra Kadı-
köy’de ‘Acı Yaşam’ tekrar ken-
dini gösterdi… Fenerbahçe
favori çıktığı Kayserispor karşı-
sında puanı ancak kurtarabildi!

Antwerp maçının iyilerinden Sosa ve Novak’ın on-
birde olmayışının sorgulamasıyla başladı maç. İlerleyen
dakikalar gösterdi ki yine aynı maçın kahramanlarından
Mert Hakan ve İrfancan da yalnızca fiziken sahadaydı-
lar!

Futbolcu grubunun kendine gelmesi için ne lazım, şu
noktada bunu çözmek zor. Fenerbahçe gibi bir kulüpte
dünyanın parasını kazanıyorlar. Prestij çabası. Başarılı
olsalar her şeyi önlerine sürebilecek zenginlikte bir baş-
kan da var. Ama halleri?
Tamam, yetenekleri kı-
sıtlı bir ekip ama bu
kadar acemilik, özgü-
vensizlik niye?

Pereira’ya laf yok.
Denenmiş, olmamış bir
isim. Teklif gelmiş Fe-
nerbahçe gibi bir mar-
kadan, elbet kabul
edecek. İyi hoca olma-
dığı net! Sorgulanması
gereken kendisini tek-
rardan düşünen zihniyet
olmalı…

Gelelim o zihni-
yete… Başkan Ali Koç
ve ekibi yıllardır başarı-
sız. Kötü hocalar, kötü
oyuncular kol geziyor…
Ama hedef hep hakem-
ler, dış güçler…
Tamam, hakemler Türkiye’de çok kötü. Ama sürekli ha-
kemlere yönelmek, unutulmamalı ki oyuncuların da psi-
kolojisini olumsuz etkiliyor!

Gelelim Saraçoğlu’na… Garip bir taraftar profili
oluştu. Destekten, 12. adamlıktan çok uzak bir zihniyet
var. Davulla ortam yaratmaya çalışan 300-500 kişi. Ge-
risi isyana, protestoya yatkın bir kesim. Yurt dışındaki,

deplasmandaki taraftar yapı-
sıyla alakası yok Saraçoğlu tri-
bünlerinin…

Kayseri ilk golü atmış. Bir
devreden fazlası var. Statta
ölüm sessizliği. Her şeyi pro-
testo eden bir tribün… Oysa
gereken tüm statın vereceği
destekle takımı çoşturması.
Nerde… Çöküyor bir ölüm ses-
sizliği…

Kayseri’nin 2. golü sonrası
Ali Koç’un, yönetimin, futbolcu-

ların en zor 30 dakikası başladı.
‘Yönetim istifa’ sesleri altında desteklenen Kayserispor
takımı… 3. gol beklentisi derken Fenerbahçe gibi bir
devin trajik gecesi daha izlendi… Zajc’ın golü, Mesut’un
penaltısı derken puan kurtarıldı! 3 direk bir gerçek ama
oynanan futbol da bir gerçek, kabul edilmesi gereken
budur…

2-2’ye gelinmesini ‘Yönetim istifa’ sesleri ile değer-
lendirenlerin durumu, mutsuzluğun, umutsuzluğun sesi-
dir!

Artık bu saatten sonra varılan tablo bedel ister,
hesap ister… Bir şeyler ister de gönül okşama, boş vaat
kaldırmaz bu tablo…

Olursa erken müdahale çare olur!

Deniz
DERİNSU

Bu taBlo Bedel ister!

www.artigercek.com
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PAULO DYBALA - JUVENTUS
Değeri: 50 milyon euro |
Juventus'ta Cristiano Ro-
naldo'nun ayrılığından
sonra takımda işler yo-
lunda gitmiyor. Allegri ile
yeniden anlaşan Juve to-
parlanma süreci yaşarken
Dybala sözleşmesinin son
yılına çoktan girdi. 

PAUL POGBA - M. UNITED
Değeri: 60 milyon
euro | Pogba'nın Manc-
hester United'daki gele-
ceği uzun zamandır
tartışma konusu. İngiliz
devi ligde iyi günler ge-

çirmiyor ve bu durum
Pogba için olumsuz bir

sonuç doğurabilir.

OUSMANE DEMBELE - BARCELONA
Değeri: 50 milyon euro |
Barcelonalı yıldız 135 mil-
yon euro'ya transfer edildi
ancak üst üste yaşadığı
sakatlıklarla bir türlü istik-
rarı yakalayamadı. Dem-

bele için bu yaz yeni
bir başlangıca dö-
nüşebilir.

KASIM 2021 Süper FenerSüper Fener DÜNYA’DAN SPOR

Değeri: 17 milyon euro | Ajax'ın Kame-
runlu file bekçisi doping cezası nedeniyle
bir süredir formasından uzak. Takımıyla
yeniden çalışmalara başlayan Onana'nın
adı büyük kulüplerle de anılıyor.

2022 yazında birçok yıldızın sözleşmesi sona
eriyor. Transfermarkt verilerine göre bu yaz
sözleşmesi bitecek en pahalı 11'i derledik.
Listenin başında elbette ki dünya futbolunun
parlayan yıldızı Kylian Mbappé yer alıyor.
Yıldız ismi takımına katmak isteyen 160 mi-
lyon euroyu gözden çıkarmak zorunda.

ANDRE ONANA-AJAX

Değeri: 17 milyon euro | Ajax'ın
Kamerunlu file bekçisi doping ce-
zası nedeniyle bir süredir formasın-
dan uzak. Takımıyla yeniden
çalışmalara başlayan Onana'nın
adı büyük kulüplerle de anılıyor.

NIKLAS SÜLE - BAYERN MÜNİH

Değeri: 35 milyon euro | Roma'dan 2017
yazında Chelsea'ye transfer olan Alman
stoperin İngiliz devindeki kontratı sona eri-
yor. Oyuncuya birçok kulüp ilgi gösteriyor.

ANTONIO RÜDIGER - CHELSEA

585 milyon euroFRANCK KESSIE - MILAN
Değeri: 35 milyon
euro | Bayern sa-
vunmasının kilit
isimlerinden biri ha-
line gelen Niklas
Süle için son dö-
nemde Newcastle
United iddiaları gün-
demde.

Sezon sonu bu kadro serbest kalıyor; almak isterseniz

ANDREAS CHRISTENSEN - MILAN
Değeri: 35 milyon
euro | Altyapıdan bu
yana Chelsea for-
ması giyen Dani-
markalı stoperin de
bu yaz kontratı sona
eriyor.

Değeri: 40 milyon
euro | Inter,
2016'da Dinamo
Zagreb'den 5 mil-
yon euro'ya trans-
fer ettiği Brozovic'i
orta sahanın vaz-
geçilmez isimlerin-
den birine
dönüştürdü. Hırvat orta saha bu yaz söz-
leşmesinin sonuna geliyor.

LORENZO INSIGNE - NAPOLI 
Değeri: 48 milyon
euro | Napoli'de her-
kes gitti, o kaldı...
Ancak Lorenzo In-
signe sözleşmesinin
son yılında ve
zaman zaman ayrılık
konusunda sinyaller
veriyor.

MARCELO BROZOVIC - INTER

PAULO DYBALA - JUVENTUS
Değeri: 
Juventus'ta Cristiano Ro-

2022 yazında birçok yıldızın sözleşmesi sona
eriyor. Transfermarkt verilerine göre bu yaz
sözleşmesi bitecek en pahalı 11'i derledik.
Listenin başında elbette ki dünya futbolunun
parlayan yıldızı 
Yıldız ismi takımına katmak isteyen 
lyon 

585 milyon euro585 milyon euro
| Bayern sa-

vunmasının kilit
isimlerinden biri ha-
line gelen Niklas
Süle için son dö-
nemde Newcastle
United iddiaları gün-

ANDREAS CHRISTENSEN - MILAN
35 milyon

| Altyapıdan bu
yana Chelsea for-

vunmasının kilit
isimlerinden biri ha-
line gelen Niklas
Süle için son dö-
nemde Newcastle
United iddiaları gün-

35 milyon
| Altyapıdan bu

Barış
ÖZKAN

Dybala sözleşmesinin son
yılına çoktan girdi. 

çirmiyor ve bu durum

OUSMANE DEMBELE - BARCELONA
Değeri: 50 milyon euro 
Barcelonalı yıldız 135 mil-
yon euro'ya transfer edildi
ancak üst üste yaşadığı
sakatlıklarla bir türlü istik-
rarı yakalayamadı. Dem-

bele için bu yaz yeni
bir başlangıca dö-
nüşebilir.

48 milyon
| Napoli'de her-

kes gitti, o kaldı...
Ancak Lorenzo In-
signe sözleşmesinin
son yılında ve
zaman zaman ayrılık
konusunda sinyaller

Değeri: 160 milyon
euro | Futbol dünyası
Mbappe'nin vereceği
kararı bekliyor. Kalacak
mı, gidecek mi? Mes-
si'yi de transfer eden
PSG, Mbap-
pe'nin ta-
k ı m d a
kalması
için her
yolu de-
n i y o r .
bedelsiz
bir şe-
kilde ger-
çekleşebilir. 

KY
LIA

N M
BA
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E -
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G
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Sokakta dolaşırken rastladığım dostlarımın bana ilk so-
rusu bu “Ne olacak bu Fenerbahçe'nin hali” diyorlar.
Doğru Haklılar da nedir bu Fenerbahçe'nin hali.  Bence

bunu Fenerbahçe’yi yönetenlere sormak lazım. Çünkü bu
durumu en iyi onlar biliyor ve onlar yönetiyor, biz sadece
soruyoruz ne olacak Fenerbahçe'nin hali.  Bunu sormak
kolay, acaba bu sorunun içerdiği sorunlar neler bunları da
araştırmak lazım. 

Demek ki Fenerbahçe hasta o zaman hastayı yatağa
yatıralım, röntgenini çekelim, tahlillerini yapalım ve sonra
da rahatsızlığını tespit edip ona göre tedaviye geçelim.

Hastalık neredeyse  bir an önce neşteri  oraya vuralım,
çünkü hep deriz ya lig uzun bir maraton, bence değil atı
alan Üsküdar'ı geçmek üzere. En son Eylül ayında Avrupa
dahil üst üstte 4 mağlubiyet bir zor da olsa beraberlik aldık.
Bu bir Fenerbahçeli için çok da alışılmış bir durum değil.

Çocuklar bebeler ağlıyor, delikanlı fanatikler deliriyor.
Bu duruma bir an önce çare bulunması gerekiyor. Çare ne-
rede derseniz tabii ki Başkan ve yönetimde, teknik kad-
roda, Futbolcularda.

Önümüzde zorlu bir fikstürün devamı var. Milli takım
arasından sonra Galatasaray deplasmanı var. 

Takımda neden bu kadar çok sakatlıklar oluyor. Yoksa
alınan bu oyuncular müzmin sakat mı bunu da aklımdan
bile geçirmek istemiyorum. Antrenmanlarda yanlış uygula-
malar mı var. Bunlar kabul edilir şeyler değildir.

Neticede burada çözüm tamamen yönetim ve başkan
Ali Koç’ta bitiyor. İnşallah bu günler kolay atlatılır ve Fe-
nerbahçe o eski ihtişamlı günlerine döner.

Ne olacak bu 
FeNerbahçe'NiN

hali?

KASIM 2021GÜNDEM Süper FenerSüper Fener
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Ne olacak bu 

Melih 
ÖZERSiNCi

Eski Başkanımız Aziz Yıldırım tarafından
yapılan suç duyurusu üzerine, Fetullahçı

Terör Örgütü'nün 'Futbolda şike' kumpasında
yer alan aralarında firari Fikret Seçen, Zeke-
riya Öz ve soruşturmayı yürüten Mehmet
Berk'in de olduğu 38 eski savcı ve hakim hak-
kında iddianame düzenlendi. Yargıtay'a gön-

derilen iddianameye göre FETÖ mensubu
hakim ve savcıların kolluk görevlileri ile fikir
ve eylem birliği içerisinde hareket ederek
yargı yoluyla futbol camiasını dizayn etme ve
Fenerbahçe Spor Kulübünü ele geçirerek
kendilerine engel olarak gördükleri Fener-
bahçe Başkanı Aziz Yıldırım'ı tasfiye etmek
istediklerine dikkat çekildi.

Ayrıca TFF Profesyonel Futbol Disiplin Ku-
rulu, eski Yönetim Kurulu Üyelerimiz Şekip
Mosturoğlu ve İlhan Ekşioğlu’nun Avrupa
İnsan Hakları Mahkemesi (AİHM ) kararına
uygun olarak yeniden yargılama talebini kabul
etti ve ceza tayinine yer olmadığına karar
verdi. 

3 TEMMUZ KUMPASI
DAVASINDA 

38 hakim ve
savcı için 

iddianame
hazırlandı

derilen iddianameye göre FETÖ mensubu
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Fenerbahçe’de işler iyi gitmiyor.  Takımın başına 2. kez
getirilen Perrria anlamsız bir şekilde Fenerbahçe’nin
yapısına uymayan bir sistemde ısrar etmesi, lider

ile  puan farkının 10 ‘a çıkmasına neden oldu.
Bu demektir ki 12 hafta boşa gitti ve Fenerbahçe

hala takım olamadı. Şimdi uygulanacak yeni sistem de
neler değişecek neler olacak merakla bekleyeceğiz.

Fenerbahçe futbol takımının Avrupa kupasında Ant-
werp karşısında aldığı galibiyet, birçok taraftar tarafından
Antwerp takımının Fenerbahçe’ye rakip olamayacak
kadar zayıf bir takım olduğu, o nedenle bu galibiyetin kim-
seyi kandırmaması şeklinde yormlanmıştı ve doğru çıktı.
Kayserispor maçında, sahada ne yaptığı belli olmayan
bir takım görüntüsü vardı. Neticede 2-0 mağlup bir Fe-
nerbahçe son bir penaltı golü ile maçı 2-2 bitirdi. Son sa-
niyede atılan penaltı golü olmasaydı, tarihte ilk defa 4
maç arka arkaya alınan mağlubiyetlerde bir ilk ola-
caktı. Allah korudu.

Fenerbahçe de sabırlar erimeye başladı. Tribünlerde
yönetim ve futbolcular aleyhine yapılan protestolar art-
maya başladı. Bu durum yönetim için hiç hoş değil.

Herkes bir an önce aklını başına almalı. Ali Koç para
konusunda her türlü fedakarlığı yapı- yor, aynı
şekilde herkes üzerine düşeni
hakkıyla yapmalı. Hoca takımı iyi
hazırlamalı, futbolcu arkadaşla-
rımda verilen görev için çalışıp,
çıkıp sahada kendini göster-
meli. Burada kazanan Fener-
bahçe olacaktır.

Önümüzdeki günlerde ilk
maç Galatasaray deplasmanı.
Sonrası İzmir’de Göztepe, saha-
mızda Rizespor ve deplasmanda
Gaziantep. Arada Avrupa kupa-
sında Olympiakos ve Eintracht
Frankfurt maçları var. Bunların
toplamı zor bir fikstür olarak
görünüyor. Allah hepimizin
yardımcısı olsun. Bu ta-
kıma sihirli bir değnek do-
kunması lazım.

Sihirli bir DeĞNek
laZIM

KASIM 2021 GÜNDEMSüper FenerSüper Fener

Sihirli bir DeĞNek

Cemil
TURAN

4 Kasım 2021 tarihli TFF Profesyonel
Futbol Disiplin Kurulu kararı şöyle:

İLHAN YÜKSEL EKŞİOĞLU'nun
PFDK'nın 06.05.2012 tarih ve E.2011-
2012/10 K.2011-2012/1341-1348-1355 sayılı
kararları hakkında Avrupa İnsan Hakları Mah-
kemesinin 15.06.2021 tarihli (CASE OF EK-
ŞIOĞLU AND MOSTUROĞLU v. TURKEY)
kararı dikkate alınarak yargılamanın iadesi ta-
lebinin kabulüne ve dosyanın incelemeye
alınmasına karar verildi. Yapılan inceleme ne-
ticesinde adı geçen kişi hakkındaki AİHM ka-
rarı, bu kararda Avrupa İnsan Hakları
Sözleşmesinin ihlal tespit edilen ilgili madde-
leri ve dosya içindeki deliller bir arada değer-
lendirilerek CEZA TAYİNİNE YER
OLMADIĞINA, (oyçokluğu)

MEHMET ŞEKİP MOSTUROĞLU'nun,
PFDK'nın 06.05.2012 tarih ve E.2011-
2012/10 K.2011-2012/1348 sayılı kararı hak-
kında Avrupa İnsan Hakları Mahkemesinin
15.06.2021 tarihli (CASE OF EKŞIOĞLU
AND MOSTUROĞLU v. TURKEY) kararı dik-
kate alınarak yargılamanın iadesi talebinin ka-
bulüne ve dosyanın incelemeye alınmasına
karar verildi. Yapılan inceleme neticesinde adı
geçen kişi hakkındaki AİHM kararı, bu kararda
Avrupa İnsan Hakları Sözleşmesinin ihlal tes-
pit edilen ilgili maddeleri ve dosya içindeki de-
liller bir arada değerlendirilerek CEZA
TAYİNİNE YER OLMADIĞINA, (oyçokluğu)
karar verilmiştir.”

OLMADIĞINA, (oyçokluğu)

Herkes bir an önce aklını başına almalı. Ali Koç para
konusunda her türlü fedakarlığı yapı- yor, aynı
şekilde herkes üzerine düşeni
hakkıyla yapmalı. Hoca takımı iyi
hazırlamalı, futbolcu arkadaşla-
rımda verilen görev için çalışıp,
çıkıp sahada kendini göster-
meli. Burada kazanan Fener-

Önümüzdeki günlerde ilk
maç Galatasaray deplasmanı.
Sonrası İzmir’de Göztepe, saha-
mızda Rizespor ve deplasmanda
Gaziantep. Arada Avrupa kupa-
sında Olympiakos ve Eintracht
Frankfurt maçları var. Bunların
toplamı zor bir fikstür olarak
görünüyor. Allah hepimizin
yardımcısı olsun. Bu ta-
kıma sihirli bir değnek do-
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Şampiyonlar Ligi’nde oynanan CSKA
Moskova maçının devre arasında
başkan Aziz Yıldırım’la kavga eden

teknik direktör Zico’nun yardımcısı ve
aynı zamanda kardeşi olan Edu, bu olay-
dan sonra kulüpten ayrıldı, bu veda son-
rası Brezilyalı çalıştırıcının ciddi şekilde

keyfi kaçtı, Fenerbahçe üç kul-
varda da yoluna doludizgin
devam edince bu sorun sumen
altı edildi. Fakat sezon sonunda
sarı lacivertliler şampiyonluğu
kaçırınca bir de yaşanan bu
problemin etkisiyle yönetim,
Brezilyalı teknik adamın kale-
mini kırdı. Zico sonrasında, yö-
netimin teknik direktör tercihi
İspanya milli takımını EURO
2008’de şampiyon yapan
Luis Aragones oldu. Ara-
gones’in yetmiş ya-
şında oluşu ve daha
önce hiç yurt dışında
çalışmamış olması
tenkitleri de berabe-
rinde getirdi.
2008/2009 sezonu ö n -
cesi en büyük b e k -
lenti, önceki yıl y a ş a -
nan Şampi- y o n l a r
Ligi serüve- nini devam

ettirmekti. Bu doğrultuda da
transfer çalışmaları
başladı. 

FENERBAHÇE’DE 
EmRE BElözoğlu

DöNEmİ BAŞlIYoR
Türk futbolunun en özel

isimlerinden biri olan, yıllardır
kariyerini yurt dışında sürdü-

ren Emre Belözoğlu, New-
castle United’tan alındı. Emre

Belözoğlu’nun Galatasaray alt
yapısından yetişmesi ve uzun yıllar

sarı kırmızılı kulübün formasını giymiş
olması sebebiyle bu transfer, özellikle

Gala- tasaraylı taraftarlardan
büyük tepki aldı.
Fakat Emre, Fener-
bahçeli olduğunu ve
tuttuğu takımda artık

forma giyeceği için çok
mutlu olduğunu söylüyor,

hatta küçükken odasının duva-
rını Rıdvan Dilmen, Aykut Kocaman ve

Dzoni Novak’ın posterlerinin süslediğini
belirtiyordu. Bu açıklamalar sonrası sarı
lacivertli taraftarlar onu bağırlarına bastı-

lar. Bu yıldız transferin dışında İspanya
gol kralı Daniel Güiza’da 14 milyon

euro gibi yüksek bir bonservis ücre-
tiyle Mallorca’dan kadroya katıldı.
Daha önce Beşiktaş’ta oynayan,
Manisaspor formasıyla dikkatleri
üzerine çeken Burak Yılmaz’da

transfer edilen isimlerden biri oldu.
Fenerbahçe için en büyük hayal kı-

rıklığı ise yıllardır orta sahayı sırtla-
yan Aurelio’nun Real Betis’e gidişiydi.

Onun yokluğunu doldurmak için uzun
süre Xabi Alonso ve Senna’nın peşinde
koşan yönetim muvaffak olamadı ve se-
zonun açılışına kısa bir süre kala Villarre-
al’den Josico’yu transfer etti. Aurelio’nun
yanı sıra Serdar Kulbilge ve Kemal
Aslan’da takımdan ayrıldı. Mateja Kez-
man’da PSG’ye kiralandı. Hazırlık kam-
pında şanssızlıklar Fenerbahçe’nin
yakasını bırakmadı. Deivid’in sol ayak bi-
leği kırılırken, Vederson’da menüsküs

Süper FenerS
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rektör ZiZiZ co’nun yardımcısı ve
anda kardeşi olan Edu, bu olay-
a kulüpten ayrıldı, bu veda son-
ilyalı çalıştırıcının ciddi şekilde
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milli takımını EURO

şampiyon yapan
gones oldu. Ara-

yetmiş ya-
şu ve daha
yurt dışında

mış olması
de berabe-

getirdi.
9 sezonu ö n -

büyük b e k -
ceki yıl y a ş a -
ampi- y o n l a r
üve- nini devam

Şampiyyonlar Ligi’nde oynanan CSKA ettirmekti. Bu doğrultuda da FENERBAHÇE’DE

2005/2006 
İSPANYOL HOCA İLE LİG VE

KUPA HÜSRANI...
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oldu, bir de yıldız transfer Emre Belö-
zoğlu vatani görevini yaptığı için hazırlık
kampında yer alamadı. 

ŞAmPİYoNlAR lİGİ BİlETİNİ 
4 mÜCADElE SoNRASI AlIYoRuz
Şampiyonlar Ligi ön elemesinde önce

MTK Budapest’eyi 2-0 ve 5-0’lık skorlarla
eleyen sarı lacivertliler ardından Parti-
zan’la karşılaştılar. Bu müsabakalarda da
istediğini alan Fenerbahçe 2-2 beraberlik
ve 2-1’lik galibiyetle Şampiyonlar Ligi gru-
buna adım attı. Fakat bu iyi başlangıcın
devamını getiremeyecekti. Lige hiç de iyi
bir giriş yapamayan Fenerbahçe, ilk altı
haftanın sonunda dört yenilgi almış ve
lider Trabzonspor’un on puan gerisinde
on ikinci sıraya konumlanmıştı. Özellikle
altıncı hafta maçında Kadıköy’de boz-
guna uğramış, Kayserispor’a 4-1 mağlup
olmuştu. Şampiyonlar Ligi g grubundaki
ilk maçında Porto’ya 3-1 yenilen sarı laci-
vertliler, Dinamo Kiev’le berabere kalıyor,
asıl büyük şoku Şükrü Saracoğlu Stadyu-
mu’nda Arsenal’e karşı yaşıyordu. İngiliz
temsilcisi Fenerbahçe kalesine gol olup
yağmış sahadan 5-2’lik galibiyetle ayrıl-
mıştı. Bu farklı mağlubiyet moralleri boz-
duğu gibi takımı da toparlanması güç bir
duruma sokmuştu. Aragones’in öğrenci-
leri bir yıl önceki futbolun çok uzağında,
ümitsizlik içersindeydiler. Arsenal deplas-
manından alınan bir puan gruptaki son iki
maç öncesi acaba bir şeyler olabilir mi
düşüncesini akıllara getirse de 2-1’lik
Porto yenilgisi ve 1-0’lık Kiev deplasmanı
Fenerbahçe için rüya gibi geçen bir Şam-
piyonlar Ligi sezonundan bir yıl sonra
kâbus görmek gibi olmuştu. Geçen sezon
Avrupa’da Mart ayını gören takım bu
sezon daha Aralık ayında kendi ligine
mecburi dönüş yaptı. Kayseri yenilgisi
sonrası ligde oynanan on bir maçta daha
derli toplu bir görüntü çizen sarı lacivertli-
ler bu dönem de üç beraberlik daha yaşı-
yor ama Galatasaray’ı Selçuk, Emre
Aşık(k.k.),Lugano ve sakatlık- t a n
dönen Deivid’in golle- r iy le
4-1 yenerek moral bu-
luyor, Beşiktaş karşı-
sında Selçuk ve Güiza’nın
golleriyle alınan galibiyet şampiyonluk
umutlarını yeşertmeye yetiyordu. İlk
devre sona erdiğinde lider Sivasspor’un
sadece dört puan gerisinde beşinci sıra-
daydı Avrupa arenasının son bulmasıyla,
tüm konsantrasyonun lige verileceği ve
şampiyonluğun kazanılacağı düşünülü-
yordu. Devre arasında geleceğe yatırım
yapan yönetim, Ankaragücü’nün umut
vaat eden gençleri Gökhan Emreciksin ve
Abdulkadir Kayalı’yı transfer etti. Ama bu
transferlerden de hiçbir zaman beklenen
karşılık alınamadı. Türkiye Kupası’nda
ise işler gayet iyi gidiyordu grupta oyna-

dığı dört maçın dördünü de kazanan Fe-
nerbahçe çeyrek finalde Bursaspor’un ra-
kibi oldu. Ligin ikinci devresine çok kötü
başlayan sarı lacivertliler, 18’le 21. Hafta
arasında sadece bir galibiyet alabildiler, o
da puan kayıplarının hırsını çıkardıkları
sezon sonunda küme düşecek olan Ha-
cettepe’ydi. Doksan dakika bittiğinde ta-
belada 7-0 yazıyordu. Bu puan kayıpları
sonrası lider Sivas’la puan farkı sekize
çıktı. Fenerbahçe göz göre göre şampi-
yonluğa mendil sallıyordu. 22. Haftada
Kadıköy’de Sivasspor’u ağırladı 4-2’lik
galibiyetin Fenerbahçe’ye yarayacağı dü-
şünülüyordu ama istikrarsızlık haftalar
ilerledikçe daha da arttı. Kocaelispor be-
raberliğiyle başlayan seride altı maçta sa-
dece bir kez galip gelindi. Bu dönemde
oynanan Galatasaray derbisi ise 0-0 nok-
talandı, bu müsabakanın son anlarında
çıkan kavgada Fenerbahçe’den Lugano
ve Semih, Galatasaray’dan Arda ve Emre
Aşık oyundan ihraç edildi. 30. hafta İnönü
deplasmanından Güiza ve Semih’in gol-
leriyle kazanarak dönen Fenerbahçe’ye
bu galibiyet sadece teselli ikramiyesi
oldu. 

lİGİ KAYEBEDEN TAKIm KuPADA DA 
ARADIğINI BulAmIYoR
Ligde iş bitmişti ama Türkiye Kupası

26 yıl sonra kazanılabilirdi. Bursaspor 1-
0 ve 3-1’lik skorlarla mağlup edilince yarı
finalde şampiyonluğun güçlü adayı Yiği-

dolarla karşılaşıldı Kadıköy’de 3-1 kaza-
nan sarı lacivertliler Sivas’tan 0-0 bera-
berlikle dönerek finale adlarını yazdırdılar.
Türkiye Kupası finali 13 Mayıs 2009’da
İzmir Atatürk Stadyumu’nda oynandı.
Rakip, ligde iki kez mağlup ettikleri Beşik-
taş’tı. Kadrolar açıklandığı zaman Fener-
bahçe cephesinde büyük bir şok yaşandı.
Teknik direktör Aragones kalede Volkan
Demirel yerine yedek kaleci Volkan Ba-
bacan’ı tercih etmişti. Volkan Demirel’in
hiçbir sakatlığı olmamasına rağmen, tüm
kupa maçları boyunca kaleyi Volkan Ba-
bacan koruduğu için bu maçta da böyle
bir karar alınmıştı. Defans hattındaki sa-
katlıklar dolayısıyla da Gökhan Gönül son
haftalarda olduğu gibi yine stoperde mü-
cadele edecekti. Dakikalar 6’yı gösterir-
ken Yusuf Şimşek’in şutunda kaleci
Volkan’ın hatasıyla Beşiktaş 1-0 öne
geçti, 27. Dakikada Güiza’yla Fener-
bahçe eşitliği yakalasa da Bobo’nun iki ve
Holosko’nun gollerine engel olunamadı
ve skor 4-1 oldu. Son dakikada kaptan
Alex’in penaltısı sadece farkın azalma-
sına yarıyordu. Aragones’in hatalı tercih-
leri dolayısıyla bir Türkiye Kupası daha
finalde kaybedilmişti. 

Genel anlamıyla başarısız
geçen sezonu Fenerbahçe,
şampiyon Beşiktaş’ın on puan
gerisinde 61 puanla dördüncü
olarak tamamladı. Alex De
Souza attığı 11 gol ile yine Fe-
nerbahçe’nin en golcü isimlerin-
den biri olurken, tüm sezon
eleştirilen, saç baş yoldurtan
Daniel Güiza’da 11 gole imza
atıyordu.
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RReal Madrid'de bu sezon gösterdiği
performansla dikkatleri çeken Vini-
cius'a yeni sözleşme yolda. 

ABC'de yer alan habere göre, Vini-
cius'un serbest kalma maddesi 1

milyar Euro'ya çıkarılacak. İspan-
yol devi, şu anda satın alma be-

deli 700 milyon Euro olan
Brezilyalı kanat oyuncusu

ile 2028 yılına
kadar sözleşme
imzalayacak.

VINICIUS NE 
KADAR 

KAZANACAK?
21 yaşındaki yıldızın

maaşı da bir artışa tabi tutula-
cak ve yıllık net 8 milyon Euro ile

takımın en çok kazanan isimlerin-
den biri olacak.

Real Madrid'de Marcelo yılda net 8
milyon Euro kazanırken, Luka Modric
ve Karim Benzema yaklaşık 10 milyon
Euro kazanıyor. Maaş skalasının en üs-
tünde 15 milyon Euro ile Gareth Bale
ve Eden Hazard bulunuyor. Vinicius şu
an yaklaşık 3 milyon Euro kazanıyor.

2024'te sona erecek sözleşmesi için
TNT Sports'a konuşan Vinicius Jr,
"Bana hiçbir şey söylemediler ama çok
zaman var. Tabii ki yenilemek istiyorum,
elbette uzun süre burada kalmak istiyo-
rum ama bu konuda çok rahatım. Hala
sahip olduğum sözleşme 16 yaşımdan
kalma. Ne zaman yenileyeceğim, ne
kadar ücret alacağım önemli değil.
Önemli olan dünyanın en iyi takımında
olmanın verdiği memnuniyet" dedi.

Brezilyalı futbolcu bu sezon Real
Madrid formasıyla çıktığı 16 maçta 9
gol ve 5 asist üretti.
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Xavi, Al-Sadd ile göz kamaştırıyor

Real Madrid'den Vinicius'a tarihi sözleşme
Serbest kalma maddesi 1 milyar Euro
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Xavi, Al-Sadd ile göz kamaşştırıyor2244 34 maçtır bileğini büken yok

Katar Ligi ekiplerinden Al-Sad-
d'ın başında ikinci yılını geçiren
teknik direktör Xavi, takımıyla

birlikte kazanmaya devam ediyor.
Umm Salal karşısında 3-1 galip

gelen Al-Sadd, 34 maçlık ye-
nilmeme serisiyle lig rekoru kırdı.

İspanyol teknik adam, Al-Sadd
ile 7 kupa kazandı ve bu sezon
ligde liderliğini sürdürüyor.

Barcelona'ya dönme arzusunu
gizlemeyen 41 yaşındaki Xavi,
takımının başında toplam 93
maçta, 63 galibiyet, 14 beraberlik

ve 16 mağlubiyet aldı.
SANTI CAZORLA NE DEDİ?
"Al-Sadd'a gelmemde Xavi'nin

teknik direktör olması etkiliydi."
diyen Santi Cazorla, "Xavi'yi,
Barcelona teknik direktörlüğü için
tamamen hazır görüyorum. Bu,
onun hayali. Kulübü onun gibi
tanıyan çok az insan var. Bazen
bizimle antrenmanlara katılıyor ve
harika işler çıkarıyor. Hala eskisi
kadar iyi." ifadelerini kullandı.
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İsviçre'nin Bellinzona kentindeki Federal Ceza Mahkemesinden
yapılan açıklamada, Blatter'in başkan olduğu 2011'in şubat
ayında, o dönem FIFA asbaşkanlığını da yürüten Platini'ye

ödediği 2 milyon İsviçre frangına ilişkin 2015 yılında açılan so-
ruşturmanın tamamlandığı belirtildi.

Taraflar hakkında hazırlanan iddianamede, "Yapılan ödeme,
FIFA'nın varlıklarına zarar verdi ve Platini'yi yasadışı bir şekilde
zenginleştirdi." ifadelerine yer verildi.

İki eski futbol adamı, dolandırıcılık ve başka suçlarla yargıla-
nacak. Blatter'e "dolandırıcılık, kötü yönetim, FIFA fonlarının zim-
mete geçirilmesi ve belgede sahtecilik", Platini'ye ise
dolandırıcılık, zimmete para geçirme, sahtecilik ve Blatter'in iddia

edilen kötü yönetimine suç ortağı olmak" suçlamaları yöneltili-
yor.

85 yaşındaki Blatter ve 66 yaşındaki Platini hakkındaki dava-
nın sonuçlanmasının, yıllar sürmesi bekleniyor.

NELER YAŞANMIŞTI
2015 yılında ortaya çıkan ödemenin ardından FIFA, görevle-

rinden aldığı iki ̇yöneticiyi de 8 yıl futboldan men cezasına çarp-
tırmıştı. FIFA Tahkim Kurulu, iki ismin cezasını 6 yıla indirmişti.
Platini'nin ceza süresi, Spor Tahkim Mahkemesine (CAS) yaptığı
itiraz sonrası 4 yıla düşürülmüştü. FIFA ise söz konusu 2 milyon
İsviçre frangının iadesi için dava açmıştı.

IOC'den yapılan açıklamada, milli takımlar dü-
zeyindeki maç takviminde düzenlemeye gidi-
lerek her yaz küresel veya kıtasal çapta bir

futbol turnuvasının oynanması planına dair
ciddi çekincelerinin bulunduğu vurgulandı. 

Konunun futbol paydaşları, uluslararası spor
federasyonları ve sporcuların temsilcileriyle geniş
çaplı istişare edilmesi gerektiğini kaydeden IOC,
"Dünya Kupası'nın iki yılda bir düzenlenmesi, diğer
büyük uluslararası spor organizasyonlarıyla çakış-
maya neden olacaktır. Bu, futbol dışındaki sporların
çeşitliliğini ve gelişimini baltalayacaktır. Erkek etkin-
liklerindeki artış, kadın futbolunun tanıtımı için zor-
luklar yaratacaktır. Takvimdeki yoğunluk, oyuncuların
fiziksel ve zihinsel sağlığı üzerinde daha büyük bir
baskı oluşturacaktır." ifadeleri kullanıldı.

FIFA Küresel Futbol Gelişim Direktörü Arsene Wen-
ger'in ortaya attığı kadın ve erkek futbolunda uluslar-
arası maç takvimi değişikliği teklifinin, aralık ayında
üye federasyonlarca oylanması bekleniyor.

Dünya Kupası, erkeklerde 1930'dan (2.
Dünya Savaşı nedeniyle 1942 ve 1946'da iptal
edildi), kadınlarda ise 1991'den bu yana her
dört yılda bir düzenleniyor.

Manchester City'nin sahibi Şeyh Mansour bin
Zayed Al Nahyan, zincir kulüp hissedarlığını
dünyaya yaymak istiyor.

The Sun'da yer alan habere göre, City Football
Group'un temsilcileri geçen hafta sonu Spartak Mos-
kova'nın genel müdürü ile bir araya geldi. Rus kay-
naklar, City'nin sermaye temelli takımın yüzde 20
hissesini satın almakla ilgilendiğini öne sürdü. 

Anlaşmaya varılması halinde City Football Gro-
up'un dünya çapındaki kadrosundaki kulüp sayısı
11'e yükselecek.

Grubun elinde hisselerini bulundurduğu kulüpler
arasında Manchester City başta olmak üzere New
York City, Melbourne City(ABD), Yokohama F Mari-
nos(Japonya), Montevideo City Torque(Uruguay),
Girona(İspanya), Sichuan Jiuniu(Çin), Mumbai
City(Hindistan), Lommel SK(Belçika) ve
Troyes(Fransa) yer alıyor.

Sepp Blatter ve Michel Platini dolandırıcılık ile suçlandı

IOC yeni Dünya Kupası 
projesine karşı çıkıyor

Manchester City’nin patronları
11. kulüp girişimlere başladı

Uluslararası Olimpiyat Komitesi (IOC), FIFA
Dünya Kupası'nın dört yıl yerine iki yılda bir yapıl-
masının, futbol dışındaki branşların gelişimini bal-
talamasından endişelendiklerini belirtti.
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Ümit Can Güreş,
Avrupa dördüncüsü

Sırbistan’ın başkenti Belgrad’ın ev sahipliğinde düzenlenen Büyük Erkek-
ler Dünya Boks Şampiyonası finalinde 63,5 kg ringe çıkan sporcumuz
Kerem Özmen, finaldeki rakibi son Olimpiyat şampiyonu Kübalı boksör
Andy Cruz Gomez’e mağlup olarak Dünya ikincisi oldu ve gümüş ma-
dalya kazandı.
İlk kez büyükler kategorisinde mücadele eden 19 yaşındaki milli boksörü-
müz; 26 yıl sonra final, 14 yıl aradan sonra da ülkemize madalya guru-
runu yaşatarak çok önemli bir başarıya imza attı.

Rusya’nın Kazan kentinde düzen-
lenen Büyükler Avrupa Kısa Kul-
var Yüzme Şampiyonası’nda milli
forma ile mücadele eden yüzücü-
müz Ümit Can Güreş erkekler 50
metre kelebek finalindeki 22.37’lik
derecesiyle Avrupa dördüncüsü
oldu. Güreş, kendisine ait olan
22.38’lik Türkiye rekorunu da ge-
liştirmiş oldu.

Fenerbahçeli milli yüzücü
Emre Sakçı, şampiyona
rekoru kırarak adını yaz-
dırdığı 50 metre kurbağa-
lama finalinde 25.39’luk
derecesiyle gümüş ma-
dalya kazandı.
Rusya’nın Kazan ken-
tinde düzenlenen Büyük-
ler Avrupa Kısa Kulvar
Yüzme Şampiyonası’nda
milli forma ile mücadele
eden Fenerbahçeli rekort-
men yüzücü Emre Sakçı,
önemli bir başarıya daha
imza attı.
Fenerbahçeli yüzücü, 50
metre kurbağalama fina-
linde 25.39’luk derece-
siyle ikinci oldu ve gümüş
madalyanın sahibi oldu.
Yarışı Belaruslu Shyma-
novich Dünya Rekoru
(25.25) kırarak kazandı.

Fenerbahçeli milli yüzücü Avrupa ikincisi

Boksörümüz Kerem Özmen,
dünya ikincisi oldu

Emre
Sakçı
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MAYIN TARLASI

Geçen ay burada Vitor Peraira'nın en iyisi olmasa bile iyi bir
seçim olduğunu yazmıştım. Yanılmışım.
Dikkat ettiyseniz, Fenerbahçe'nin son 4 maçta yediği gol-

lerin hepsinin bir öncekinin kopyası olduğunu gördük.
Duran toplarda üçlü savunma
yolgeçen hanı.

Herkes, futboldan biraz anla-
yan bu takımın 3-5-2 sistemi ile oy-
namayacağını bilir, söylüyor.

Tayyip Bey’in askerlik arkadaşı
Rıdvan Dilmen de sürekli buna de-
ğiniyor, “Bu takımın sistemi 4-4-2 ol-
malı" diyor.

Kalemimizde mürekkep bitti yaz-
maktan. 3-5-2 sisteminde orta saha
kanatları ileri-geri çalışacak. İyi za-
manlarındaki Gökhan ile Caner gibi
oyuncuların olacak. Nerede. Bugün-

lerde ileri giden geriye gelmiyor veya gelemiyor.
Koskoca Fenerbahçe'de sistem tartışması yapılıyor.

Yazık. Pereira'nın yerine aday aranıyormuş. Ayıp be.
Zaten sezon yaklaşırken Pereira'nın

bulunması yanlıştı. Transferler de yan-
lıştı.

Ama en önemlisi, benim gördüğüm
kadarı ile Ali Koç yönetiminde kimse-
nin başkana toplantılarda "Hayır" di-
yemediğidir.

Maalesef tam bir komedi yaşanı-
yor.

Ve biz de üzülerek izliyoruz.
NOT: Antrep galibiyeti "işte

fener"dedirtti.
Ancak şunu unutmamak

gerek. Tek çiçekle yaz gelmez.

Fenerbahçe tarihinde belki de ilk defa kulübün arması ol-
madan bir forma giyiyor.
Tek Adam Ali Koç, bu konuda eleştirilere, şikayetlere

kulak asmıyor.
Mahelle takımında bile arma var. Ama koskoca Fener-

bahçe formasında arma yok ve şekilsiz, çirkin bir forma.
Ben 1881 numaralı, Yüksek Divan Kurulu üyesi olarak

bu formayı istemiyorum. 
Var mı dahası?

Cengiz
TOKGÖZ
Mayın Tarlası

Fenerbahçe tarihinde belki de ilk defa kulübün arması ol-
madan bir forma giyiyor.

Bu formayı is-te-mi-yo-rummmm

Fenerbahçe ve milli takım kaptanı
Eda Erdem, Züper Fener'e voley-

bola verdiği destek ve kendisine
gösterdiği ilgi nedeni ile teşekkür etti.
Eda "Spor basınına iyi bir soluk
veriyorsunuz. Teşekkür ederiz"
dedi.

Şu balığın güzelliğine bakar
mısınız? 
Alllahın yarattığı daha ne

güzellikler var. Biz dünyalılar
olarakhiç birinin kıymetini bilmi-
yoruz. 

Sonra da “Dünyanın sonu
geliyor galiba” diye yakınıyo-
ruz

Kaptan'dan Teşekkür

ŞEFFAF BALIK

Son 3 sezonda ilk 2’ye giremeyen, ilk yılında

6.’lık, ikinci yılında da 7.’lik gören Başkan

Koç ve yönetimi aranan başarıya uzak kaldı.

Son 3.5 senede 6 farklı teknik direktör, 62

transfer gerçekleşti. Özellikle bu sezon 8.

haftayı lider kapatan Fenerbahçe’nin 11.

hafta itibariyle liderin 8 puan gerisine düşüp,

ilk 5’ten uzaklaşması tepkileri artırdı. Fener-

bahçe her sezon aynı dönemde benzer ba-

şarısızlıklar yaşayarak hayal kırıklığı

yarattı

6 TEKNİK DİREKTÖR,
62 TRANSFER

3-5-2: 0
bahçe nin son 4 maçta yediği gol-

epsinin bir öncekinin kopyası olduğunu gördük.
Duran toplarda üçlü savunma
yoyoy lglgl eçen hanı.

Herkes, futboldan biraz anla-
yan bu takımın 3-5-2 sistemi ile oy-
namayacağını bilir, söylüyor.

TaTaT yyip Bey’in askerlik arkadaşı
Rıdvan Dilmen de sürekli buna de-
ğiniyor, “B“B“ u tatat kıkık mın sisisi tetet mi 4-4-2 ol-
malı" diyor.

Kalemimizde mürekkep bitti yaz-
maktan. 3-5-2 sisteminde orta saha
kanatları ileri-geri çalışacak. İyi za-
manlarındaki Gökhan ile Caner gibi
oyuncuların olacak. Nerede. Bugün-

lerde ileri giden geriye gelmiyor veya gelemiyor.
Koskoca Fenerbahçe'de sistem tartışması yapılıyor.

YaYaY zık. Pereira'nın yerine aday aranıyormuş. Ayıyıy pıpı be.
Zaten sezon yaklaşırken Pereira'nın

bulunması yanlıştı. Transferler de yan-
lıştı.

Ama en önemlisi, benim gördüğüm
kadarı ile Ali Koç yönetiminde kimse-
nin başkana toplantılarda "HaHaH yıyıy r" di-
yemediğidir.

Maalesef tam bir komedi yaşanı-
yor.

VeVeV bizizi deded üzüzü ülelel rerer k izizi lzlz ilil yiyi oyoy rurur zuzu .z.z
NOT:T:T Antrep galibiyeti "işişi tetet

fefef ner"dedirtti.
A

K

33-55--22:: 003-5-2: 0
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Kadıköy Belediyesi'nin Fenerbahçeli futbolseverlere işken-
cesi devam ediyor.
Şükrü Saraçoğlu Stadı'ndan Sö-

ğütlüçeşme Garı ile metrobüse gitmek
için kestirme bir yol var. Stadın Migros
tarafından çıkışında sağdan gidişte
köprüyü geçince dar bir yol var. Girişi
ışıklı ve asfalt. Ancak, ilerledikçe ışık
yok ve yol toprak engebeli.

Biunlerce Fenerbahçeli buradan
birbir güçlükle geçiyor. herkes ceptele-
fonu ışığı ile zorlukla yol kenarına ge-
çiyor. Düşen, kolunu bacağını kıran
var. Üstelik yolun kenarına çıkışı da
yokuş ve yabani bitki dolu.

Kadıköy belediye Başkanı'nı şika-
yet ettiğimizde yanıtı "Özel mülk"
oldu. Araştırdık, özel mülk o ışıklı yer.
sonrası ve yol kenarı İstanbul büyük-
şehir belediyesi'ne ait.

Kadıköy'e iyi hizmletler yaptığı söy-
lenen Şerdil Dara Odabaşı'nın Fener-
bahçelilere yapılan bu işkenceyi ne kadar zaman daha
görmeyecek...

Şu elimdeki küçük kediye bakar
mısınız. Ne güzel gözleri var. So-

kaklarda yüzlerce, binlerce var. Bazı
belediyeler ellerinden geldiğince
bunlara evsahipliği yapıyor. Ama
çoğu dışarıda. Soğuk kış geliyor.
Onlara sıcak bir yuva gerekli. İm-
kanı olanlar evlerine kedi almalı. İm-
kanı olmayanlar ise çok az para ile
alacakları mamaları onlara versin.
Sevaptır.

AKP'nin kalesi sayılan Konya'da oynanan Konyaspor-Fe-
nerbahçe maçında İzmir Marşı ile Mustafa Kemalin As-

kerleriyiz" tezahüratı varmış.
Hoşuma gitti. demek ki, artık takım tutar
gibi parti tutulmamaya başlandı.

Ülkenin durumu kötü. Hırsız ve ha-
inler dışında herkes şikayetçi.

Bu Konya'daki çığlıklar, eminim
kısa sürede tüm Türkiye'deki stad-
larda haykırılacak.

Televizyonlardaki anonslar gibi
"Çok yakında."

Çok Yakında Tüm Türkiye

Kadıköy Belediyesi'ne
Şikayettir

p

KISA KISA...KISA KISA

Aman dikkat!..
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Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

Fenerbahçe Spor Kulübü Yüksek Divan Kurulu’nun (YDK) Ekim
Ayı Olağan Toplantısı, Faruk Ilgaz Tesisleri’nde YDK Başkanı
Vefa Küçük başkanlığında Başkan Ali Y. Koç, Yönetim Kurulu

Üyelerimiz ve YDK üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi.
5 saat süren YDK; Cumhuriyetimizin Kurucusu Gazi Mustafa

Kemal Atatürk ve silah arkadaşları, kurucularımız, vefat eden yö-
netici, sporcu, üye, taraftarlarımız ve vatanımı-
zın, demokrasimizin, milletimizin bekası için
canlarını veren şehitlerimiz için yapılan saygı
duruşunun ardından, İstiklal Marşımızın hep bir
ağızdan okunmasıyla başladı.

Yüksek Divan Kurulu Ekim Ayı Olağan Top-
lantısı’nın açılışını YDK Başkanı Vefa Küçük
yaptı. Geçtiğimiz aylarda vefat eden üyelerimiz
ile Yüksek Divan Kurulunu yeni katılan üyeleri-
mizin isimlerinin tek tek okunmasının ardından
Kulübümüzde 40. ve 50. yılını dolduran üyeleri-
mizin isimleri okundu ve üyelerimize plaketleri,
Ali Koç tarafından takdim edildi.

Yönetim Kurulu Faaliyet Raporu okundu
Daha sonra Yönetim Kurulu Faaliyet raporu okunmasına ge-

çildi. Genel Sekreteri Burak Çağlan Kızılhan, başlıklar halinde son
3 aylık dönemde Kulübümüzde hangi gelişmelerin yaşandığını,
yapılan planlamaları ve düzenlemeleri aktardı. Şubelerimizde
yakın dönemde yaşanan gelişmeleri ise branşlarımızda görev
alan şube sorumluları aktardı.

Yönetim Kurulu Faaliyet raporunun okunmasının ardından
kürsüye çıkan Başkan Vekili ve Kulüp Sözcüsü Erol Bilecik, mali
konular hakkında sunum yaptı ve üyelerimizi bilgilendirdi. 

Daha sonra gündemdeki denetim kurulu raporunun (DKR)
okunması maddesine geçildi. Raporu, kürsüye gelen Denetim Ku-
rulu Üyesi Mehmet Vodina okudu.

Üyelerimizin konuşmalarının ardından kürsüye
gelen Vefa Küçük, eleştirilere ve önerilerine yanıt
verdi. Nisan ayında yapılması planlanan Yüksek
Divan Kurulu Başkanlığı içinse Küçük, "Yarın kon-
gre yapalım, varız;  aralık ayında yapalım, varız;
ocak ayında yapalım, yine varız; nisan ayında
zaten mecburen yapacağız, o zaman da varız. Ben
bir oyla kaybetmiş başkan adayıyken o bir oyu sor-
gulamadım. Kazanan başkan adayımız ki sonra-
dan 20 sene başkanlık yapan Sayın Aziz Yıldırım’ı,
kürsüde elini kaldırdım, boynuna sarıldım ve başa-
rılar diledim. Şimdi sizler neyden bahsediyorsu-

nuz? Ben güya seçimlerden korkuyormuşum da… Ben, kulübe
yaptığım maddi ve manevi hizmetlerimle adaylığımı sürdürmek
niyetindeyim. Sizlerin adaylığına saygı duyuyorum. Ben adayım
arkadaşlar. Yarın da olsa adayım, ocakta da olsa adayım, nisanda
da olsa adayım. Sizler de, adaylar çıkın ortaya, sandıkta yarışa-
lım. Bir oyla kaybetmiş bir insan olarak Aziz Yıldırım’ın elini nasıl
kaldırdıysam kaybedersem kazanacak divan başkanı ve heyetinin
elini de kaldırarak tebrik edeceğim” dedi.

Vefa Küçük: Ben adayım arkadaşlar. 
Yarın da olsa adayım, ocakta da olsa adayım

30-KÜNYE- KASIM.qxp_Layout 1  7.11.2021  18:07  Page 1



denizbank.qxp_Layout 1  4.02.2021  19:52  Page 1



DENİZBANK Ekim.qxp_Layout 1  7.10.2021  18:22  Page 1




